
ACTA DEL PLE EXTRAORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL, 
CELEBRAT EL DIA QUATRE DE JULIOL DE DOS MIL SET. 

 
     - - - o o o O O o o o - - - 
 
 A la ciutat de Sagunt, el dia quatre de juliol de dos mil set, a les 9 hores i 6 minuts es 
reuneixen al Saló de Sessions d’aquest Excm. Ajuntament, sota la Presidència de l’Il·lm. Sr. 
Alcalde, Sr. Alfredo C. Castelló Sáez, els següents regidors: 
 

Sr. Vicente Vayá Pla 
Sra. Concepción Peláez Ibáñez 
Sra. Davinia Bono Pozuelo 
Sr. Sergio Ramón Muniesa Franco 
Sr. Juan Serrano Moreno 
Sra. A. Leonor Murciano Rodríguez 
Sra. Mª Teresa Peris Azpilicueta 
Sr. José Luis Martí González 
Sra. Gloria I. Calero Albal 
Sr. José Luis Chover Lara  
Sra. Nuria Hernández Pérez 
Sr. Miguel García Benitez 
Sra. Aurora Campayo Duarte 
Sr. Miguel Chover Lara 
Sr. Jaime E. Goig Torres 
Sra. Mª Pilar Fernández Chirivella 
Sr. Raúl Navarro Gómez 
Sr. Manuel González Sánchez 
Sr. Ana María Martínez Macián 
Sr. Sergio Paz Compañ 
Sr. Josep Francesc Fernández Carrasco 
Sr. Mª Teresa García Muñoz 
Sr. Fernando López-Egea López 
Sr. Francisco Aguilar Gil 

 
 Assistits pel secretari general, Dr. Emilio Olmos Gimeno i de l’interventor, Sr. Sergio 
Pascual Miralles, a fi de celebrar sessió extraordinària del Ple de la Corporació, en primera 
convocatòria. 
  

La Presidència obri la sessió, i abans d’iniciar el tractament dels assumptes relacionats 
en l’ordre del dia el Sr. Alcalde es disculpa per les dificultats d’aparcament i demana un 
minut de silenci per la defunció de l’exedil Sr. Francisco Zarzoso Usina. 

 
Després de la finalització del minut de silenci, es passa a tractar els assumptes inclosos 

en l’ordre del dia. 
 
1 PERIODICITAT SESSIONS DEL PLE ORDINARI. EXPT. 20/07-C: 
 Atés que, segons estableix l’article 38 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de 
les Corporacions Locals, dins dels trenta dies següents al de la sessió constitutiva, el Ple de la 
Corporació resoldrà sobre la periodicitat de les seues sessions; i que l’article 47.1 del Reial 
decret Legislatiu 781/86, de 18 d’abril, que aprova el Text Refós de les Disposicions Legals 
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vigents en matèria de Règim Local, estableix que la corporació acordarà els dies de celebració 
de les seues sessions ordinàries. 
 Atés que l’article 46.2.a) de la Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de 
Règim Local, estableix que en els municipis de més de 20.000 habitants, com és el cas de 
Sagunt, el Ple celebrarà sessió ordinària almenys una vegada al mes. 
 
 A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament en Ple, per 23 vots a favor de PP, PSOE, 
SP i BLOC, i 2 abstencions d’EU, ACORDA: 
 PRIMER: Que el Ple celebre sessió ordinària una vegada al mes. 
 SEGON: No se celebrarà sessió ordinària al mes d’agost. 
 TERCER: Fixar com a dia i hora de celebració de les sessions ordinàries l’últim 
dimecres de cada mes, a les 17 hores. 
 QUART: No obstant això, l’Alcaldia podrà, excepcionalment i mitjançant resolució 
motivada, per la seua pròpia iniciativa o a petició dels portaveus dels grups polítics, convocar 
sessions de caràcter ordinari un altre dia o hora distints, sempre que es respecte la periodicitat 
mensual. 
 
2 PERIODICITAT SESSIONS JUNTA GOVERN LOCAL. EXPT. 21/07-C 
 Vist que en aquest municipi, atés que té una població superior a 5.000 habitants, ha 
d’existir com a òrgan col·legiat necessari la Junta de Govern Local, segons estableix l’article 
20.1.b, de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, modificada 
per Llei 57/03, de 16 de desembre, de Mesures per a la Modernització del Govern Local, amb 
facultats de "assistència a l’Alcaldia en l’ús de les seues atribucions" i aquelles altres que es 
deleguen per l’Alcaldia o per l’Ajuntament en Ple d’entre les quals, la legislació vigent els 
atorga el caràcter de delegables. 
 Vist que, per al funcionament òptim de l’administració municipal i per a la millor 
prestació dels serveis que aquesta entitat local té encomanats, es considera convenient la 
celebració setmanal de sessions ordinàries d’aquest òrgan col·legiat municipal, amb 
independència de les que amb caràcter extraordinari siga necessari celebrar. 
 Atés que, de conformitat amb el que disposa l’article 112 del Reial Decret 2568/1986, 
de 28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim 
Jurídic de les Corporacions Locals i 46 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, 
pel qual s’aprova el Text Refós de Disposicions Legals vigents en matèria de règim local, 
dins de la periodicitat mínima de quinze dies que s’estableix per a celebrar sessions ordinàries 
de la Junta de Govern Local, les Corporacions Locals podran establir el seu règim de sessions. 
 
 A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament en Ple, per 17 vots a favor de PP, SP i 
BLOC, i 8 abstencions de PSOE i EU, ACORDA: 
 PRIMER: Fixar la periodicitat setmanal per a la celebració de sessions ordinàries de la 
Junta de Govern Local. 
 SEGON: Fixar com a dia i hora de celebració de les sessions ordinàries les 9 hores i 30 
minuts dels dimecres. 
 TERCER: Establir la no-celebració de sessions ordinàries de la Junta de Govern Local 
durant el mes d’agost. 
 QUART: Excepcionalment, i per causes justificades, l’Alcalde-President, a iniciativa 
pròpia o a proposta de qualsevol dels membres de la Junta de Govern Local, podrà convocar 
sessió ordinària en dia i hora distinta al que s’establisca en el Decret de l’Alcaldia en què 
s’assenyale, sempre que es respecte la periodicitat mínima acordada. 
 
3 DONAR COMPTE CONSTITUCIÓ GRUPS POLÍTICS I DESIGNACIÓ 
PORTAVEUS. EXPT. 10/07-C 
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Atés que, segons preveu l’article 24 del Reglament d’Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, els grups polítics es constituiran mitjançant escrit dirigit a la Presidència i subscrit 
per tots els seus integrants, que es presentarà dins dels cinc dies hàbils següents a la 
constitució de la corporació. 

 
En aplicació del que estableix l’art. 25 del reglament esmentat, l’Alcaldia dóna compte 

al Ple de la Corporació dels Grups Polítics constituïts a l’efecte de l’actuació municipal i de la 
designació dels seus respectius portaveus, segons el següent detall: 
- Grup Municipal Popular: 
  * Portaveu titular: Sr. Sergio R. Muniesa Franco. 

* Suplent: Sr. Juan Serrano Moreno. 
- Grup Municipal Socialista: 

* Portaveu titular: Sra. Gloria I. Calero Albal. 
* Suplent: Sr. José Luis Chover Lara. 

- Grup Municipal Segregación Porteña: 
* Portaveu titular: Sr. Jaime I. Goig Torres. 
* Suplent: Sr. Manuel González Sánchez. 

- Grup Municipal BLOC: 
* Portaveu titular: Sr. J. Francesc Fernández i Carrasco. 
* Suplent: Sra. Mª Teresa García Muñoz. 

- Grup Municipal Esquerra Unida: 
* Portaveu: Sr. Fernando López-Egea López. 
* Suplent: Francisco Aguilar Gil. 

 
4 CREACIÓ, COMPOSICIÓ I PERIODICITAT SESSIONS JUNTA DE 
PORTAVEUS. EXPT. 23/07-C 
 Vist que, una vegada constituïts els Grups Municipals i designats els seus respectius 
portaveus, i independentment de les funcions que a ells atribueix la legislació vigent, resulta 
convenient la constitució d’un òrgan col·legiat que, sota la presidència de l’alcalde, coordine 
l’acció dels Grups Municipals, l’assistisca en els grans temes de la política local i prepare, 
amb independència de les labors d’assistència a l’alcalde legalment atribuïdes a la Junta de 
Govern Local, les sessions plenàries. 

Vist que, en l’organització poloticoadministrativa de l’Ajuntament de Sagunt, aquest 
òrgan col·legiat ha vingut funcionat amb aquestes comeses de manera habitual i periòdica. 

Atés que la legislació vigent no regula de forma específica l’òrgan col·legiat la creació 
del qual es pretén, encara que en el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic 
de les Corporacions Locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, són 
múltiples les referències a la figura del portaveu del grup polític municipal (articles 24, 25, 
91, 97, etc.) i regula en l’article 82.1 la possibilitat que l’Alcaldia “si ho estima oportú” 
consulte “els portaveus dels grups existents en la corporació” amb vista a la confecció de 
l’ordre del dia de les sessions plenàries. 

Atés que, en estricta interpretació de la legislació vigent, ha de ser el Reglament 
Orgànic Municipal que, després de la seua creació, establisca la composició, el funcionament 
i el règim jurídic d’aquest òrgan col·legiat local no necessari. 

Atés que aquest Ajuntament no té aprovada cap norma reglamentària local que haja 
creat aquest òrgan complementari, per la qual cosa ha de ser el Ple de la corporació qui en ús 
de les potestats d’autoorganització de què està investit el municipi segons assenyala l’article 
4,1,a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local, i sense oblidar 
aquesta premissa i si més no amb un caràcter transitori –fins a l’aprovació del ROM-, 
establisca la regulació al·ludida i en decidisca la creació.  
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A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament en Ple per 17 vots a favor de PP, SP i 
BLOC, i 8 abstencions de PSOE i EU, ACORDA: 
 PRIMER: Crear com a òrgan complementari en l’organització de l’Ajuntament de 
Sagunt, la Junta de Portaveus Municipal, que quedarà integrada, sota la presidència de 
l’Alcalde, pels portaveus dels Grups Polítics Municipals. En formarà part, amb funcions de fe 
pública i assessorament legal, el secretari de la corporació.  
 SEGON: La Junta de Portaveus té com atribució pròpia l’assistència a l’Alcaldia en 
els grans temes de la política local i en la preparació de les sessions plenàries, i això amb 
independència de les labors d’assistència a l’alcalde legalment atribuïdes a la Junta de Govern 
Local.  
  TERCER: La Junta de Portaveus es reunirà amb caràcter ordinari el dia de la 
convocatòria de les sessions plenàries ordinàries a les 9.00 hores, sense perjudici que, 
excepcionalment l’Alcaldia puga convocar sessions –motivadament, per la seua pròpia 
iniciativa, o a petició dels portaveus dels grups polítics– de caràcter ordinari un altre dia o 
hora distints, sempre que es faça amb anterioritat a la convocatòria de les sessions plenàries 
ordinàries.  
 QUART: El secretari estendrà acta de les sessions de la Junta de Portaveus. 
 
5 CREACIÓ I COMPOSICIÓ COMISSIONS INFORMATIVES PERMANENTS. 
EXPT. 24/07-C 

Vist que l’estructura organitzativa de l’Excm. Ajuntament de Sagunt, des dels acords 
plenaris de 30 de desembre de 1997 i 27 de gener de 1998 (en el qual es crecn les vigents fins 
ara Comissions Informatives Permanents i pel qual s’assignen les matèries sobre les quals ha 
de conéixer cadascuna d’elles) ha vingut funcionant amb cinc grans àrees d’actuació 
municipal, a la qual es va afegir una sisena en desaparéixer els antics patronats i fundacions –
Cultura i Esports– que es concreten en Règim Interior i Personal; Serveis Socials i 
Comunitaris; Activitats Industrials i Comercials; Urbanisme, Inversions i Manteniment; 
Serveis Econòmics i Cultura, Educació i Esports. 

Vist que les Comissions Informatives Permanents des de la seua actual estructura (que 
va modificar l’anterior i a la qual es va addicionar la de Cultura i Esports) han coincidit amb 
les Àrees d’actuació que es corresponien amb les Delegacions Genèriques de l’Alcaldia-
Presidència. 
 Vist que, sense perjudici de la reforma administrativa municipal pendent, en aquests 
moments s’estima convenient que, partint de l’estructura i organització dels serveis 
administratius de l’Ajuntament establida per l’Alcaldia-Presidència en ús de les atribucions 
que li confereix la Disposició Addicional Quarta del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat pel Reial Decret 
2568/1986, de 28 de novembre (i que no ha alterat cap dels serveis municipals en 
circumscriure’ls a una nova distribució en les Àrees de responsabilitat de les Regidories amb 
delegació genèrica), es mantinga el nombre de Comissions Informatives Permanents que han 
de constituir-se per al funcionament normal i correcte de la corporació, modificant la seua 
denominació i reestructurant els seus continguts. 
 Vist que la composició política derivada del procés electoral celebrat el passat 27 de 
maig ha fet que en la corporació municipal s’integren cinc grups polítics municipals diferents 
que, al seu torn, es componen d’un nombre de regidors divers que abasta des dels nou 
regidors que integren el grup majoritari als dos regidors que conformen els grups amb menor 
representació, fet que dificulta de manera important l’establiment d’una proporcionalitat pura 
i exacta en la composició de les Comissions Informatives Permanents. 
 Vist que, amb vista a fixar una participació adequada en les Comissions Informatives 
Permanents i facilitar el compliment del principi de proporcionalitat en la seua composició, 
s’estima convenient modificar el nombre de membres que les integren, passant dels onze 
actuals als nou proposats, entenent-se que precisament aquesta disminució del nombre dels 
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membres (motivada per la disminució del nombre de grups polítics municipals) lluny de 
minorar la representativitat dels grups polítics municipals, facilita la seua adequada 
composició i possibilita dur a terme de forma més àgil i efectiva les funcions d’estudi, 
informe i consulta, a més de les de control, i amplia les possibilitats de seguiment de la gestió 
de l’Alcaldia, de la Junta de Govern i de les Regidories amb delegacions. 
 Vist que, en aplicació del més estricte criteri de proporcionalitat que exigeix la 
legislació vigent, partint del fet que la seua composició es fixa en nou membres, que tots els 
grups polítics municipals han d’estar representats en totes i cadascuna d’elles, la distribució 
entre els grups polítics municipals que componen la corporació resulta la següent: 

• Tres membres del Grup Popular. 
• Dos membres del Grup Socialista. 
• Dos del Grup Segregación Porteña. 
• Un del Grup Bloc Nacionalista Valencià 
• Un del Grup Esquerra Unida. 
Atés que la legislació vigent en matèria de creació, composició i periodicitat de les 

Comissions Informatives Permanents estableix en els articles 20.1.c) de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, obliga a la seua creació i estableix les 
seues funcions i en els articles 123 a 126 del Reglament d’Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Corporacions Locals aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre; normes a les quals cal remetre’s davant la inexistència de Reglament Orgànic 
Municipal. 
 Atés que aquesta proposta d’acord no és possible dictaminar-la perquè en l’actualitat 
no funcionen les comissions informatives (la creació, composició i règim jurídic de les quals 
és objecte del present acord). 
 Atés que l’article 38 de l’abans esmentat Reglament d’Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Corporacions Locals aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, exigeix que dins dels trenta dies següents a la sessió constitutiva del Ple de la 
Corporació, l’Alcaldia convoque sessió extraordinària per a resoldre, entre altres assumptes, 
la creació i composició de Comissions Informatives Permanents. 
  

La portaveu del Grup PSOE, Sra. CALERO, indica: “Observem que la de Turisme no 
es dóna en cap compte, en cap comissió informativa, no sabem si és alguna que se’ls ha passat 
o què és, però no està reflectida en cap comissió donar-ne compte a la corporació. I després 
sembla ser que ha d’haver-ne una altra, que és Educació. Educació està en dos, està en 
Benestar Social i està en la de Cultura i Educació Social. Supose que cal retirar-la de Benestar 
Social.  

I després, m’agradaria o m’hauria agradat que el tema de Dona i el tema de Joventut 
hagueren passat a Cultura, però en fi, això és un suggeriment que no va, però que en comptes 
d’estar en Benestar Social hauria estat en Cultura, que crec que és on haurien d’estar aquests 
temes.”  

 
El SR. ALCALDE indica: “Moltes gràcies, Sra. Calero, per l’aclariment. Fem una 

esmena in voce, doncs, per tal que la Delegació de Turisme tracte els seus temes en la 
Comissió de Benestar Social, que és on està tota l’àrea, i l’Educació no siga eliminada de la 
que vosté ha esmentat, i ha d’anar a la de Cultura i la d’Esports.” 
 
 Durant el debat, la portaveu del Grup Municipal Socialista assenyala un error en la 
proposta d’Alcaldia, atés que “Turisme” no apareix adscrit a cap comissió mentre “Educació” 
apareix per duplicat, en la de Cultura i en la de Benestar. 
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 Davant això exposat, l’Alcaldia sotmet a votació una esmena de rectificació per la 
qual Turisme quede integrat en la Comissió Informativa de Benestar Social i Educació 
exclusivament en la de Cultura, Educació i Esport. 
 L’esmena se sotmet a votació i és aprovada per unanimitat. 
 

A la vista de tot això exposat, incorporada l’esmena aprovada i sotmés a votació el 
fons de l’assumpte, l’Ajuntament en Ple, per 17 vots a favor de PP, SP i BLOC, i 8 
abstencions de PSOE i EU, ACORDA: 
 PRIMER: Crear, de conformitat amb l’estructura organitzativa municipal vigent, i els 
Decrets de l’Alcaldia-Presidència en els quals s’estableixen les grans àrees d’actuació, les 
següents Comissions Informatives Permanents: 
 I. Comissió Informativa de Presidència i Govern Interior, que coneixerà dels 
expedients tramitats pels següents centres gestors municipals: 

• Alcaldia 
• Secretaria General 
• Informàtica 
• Estadística 
• Gabinet de Comunicació i Relacions Externes 
• Personal 
• Organització Interna 
• Expedients no assignats expressament a cap altra Comissió Informativa Permanent 

i que tinguen relació amb el Govern Interior de l’Ajuntament i la imatge de la 
ciutat. 

II. Comissió d’Economia i Finances i Especial de Comptes, que coneixerà, a l’efecte 
d’estudi, informe o consulta, els expedients tramitats pels següents centres gestors i que 
siguen competència del Ple de la Corporació, al mateix temps que exercirà el seguiment de la 
gestió de l’Alcaldia, de la Junta de Govern Local i dels regidors delegats: 

• Intervenció 
• Tresoreria 
• Recaptació 
• Gestió Tributària 
• Expedients no assignats expressament a cap altra Comissió Informativa Permanent 

i que tinguen relació amb la Hisenda Local, així com tots aquells que, en virtut de 
precepte legal o reglamentari, hagen de ser dictaminats per la Comissió Especial 
de Comptes. 

III. Comissió Informativa de Benestar Social, que coneixerà, a l’efecte d’estudi, 
informe o consulta, els expedients tramitats pels següents centres gestors i que siguen 
competència del Ple de la Corporació, al mateix temps que exercirà el seguiment de la gestió 
de l’Alcaldia, de la Junta de Govern Local i dels regidors delegats: 

• Serveis Socials 
• Dona 
• Majors 
• Joventut 
• Turisme 
• Participació Ciutadana 
• Agermanament 
• Promoció Econòmica 
• Sanitat i Consum 
• Comerç i Mercats 
• Cementeris 
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• Expedients no assignats expressament a cap altra Comissió Informativa Permanent 
i que tinguen relació amb la millora de la qualitat de vida dels ciutadans i 
col·lectius que els representen. 

IV. Comissió Informativa de Política Territorial i Sostenibilitat, que coneixerà, a 
l’efecte d’estudi, informe o consulta, els expedients tramitats pels següents centres gestors i 
que siguen competència del Ple de la Corporació, al mateix temps que exercirà el seguiment 
de la gestió de l’Alcaldia, de la Junta de Govern Local i dels regidors delegats: 

• Urbanisme 
• Activitats 
• Medi Ambient 
• Expedients no assignats expressament a altra Comissió Informativa Permanent i 

que tinguen una especial incidència en el model territorial de la ciutat i el seu 
desenvolupament productiu. 

V. Comissió Informativa d’Infraestructures, que coneixerà, a l’efecte d’estudi, informe 
o consulta, els expedients tramitats pels següents centres gestors i que siguen competència del 
Ple de la Corporació, al mateix temps que exercirà el seguiment de la gestió de l’Alcaldia, de 
la Junta de Govern Local i dels regidors delegats: 

• Patrimoni i Contractació 
• Aigües 
• Habitatge 
• Inversions i Projectes 
• Manteniment 
• Mobilitat Urbana 
• Expedients no assignats expressament a cap altra Comissió Informativa Permanent 

i que tinguen una especial incidència en les infraestructures de la ciutat. 
VI. Comissió Informativa de Cultura, Educació i Esport, que coneixerà, a l’efecte 

d’estudi, informe o consulta, els expedients tramitats pels següents centres gestors i que 
siguen competència del Ple de la Corporació, al mateix temps que exercirà el seguiment de la 
gestió de l’Alcaldia, de la Junta de Govern Local i dels regidors delegats: 

• Cultura. 
• Educació 
• Esports 
• Patrimoni Històric 
• Gabinet de Promoció del Valencià 
• Arxius i Biblioteques 
• Festes i Cultura Popular 
• Expedients no assignats expressament a cap altra Comissió Informativa Permanent 

i que tinguen una especial incidència en el món de la cultura, l’esport o l’educació. 
SEGON: Les Comissions Informatives Permanents estaran integrades per nou 

membres d’acord amb la següent proporcionalitat: 
• Tres membres del Grup Popular. 
• Dos membres del Grup Socialista. 
• Dos membres Grup Segregación Porteña. 
• Un del Grup Bloc Nacionalista Valencià. 
• Un del Grup Esquerra Unida. 
TERCER: Els grups polítics municipals, en el termini de deu dies hàbils comptats a 

partir de l’adopció d’aquest acord, haurien de comunicar a l’Ajuntament l’adscripció dels 
seus membres a cadascuna d’elles designant també, si escau, el suplent corresponent. 
 QUART: Les Comissions Informatives Permanents haurien de celebrar sessió 
ordinària amb una periodicitat quinzenal en el dia i hora que establisca el seu president. 
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6 FIXACIÓ DEDICACIÓ EXCLUSIVA MEMBRES DE LA CORPORACIÓ, 
RETRIBUCIONS I INDEMNITZACIONS I ASSIGNACIONS GRUPS POLÍTICS. 
EXPT. 25/07-C 
 Vista la proposta d’Alcaldia el tenor de la qual diu literalment: 

 “Vist que, la importància d’aquest municipi i el volum econòmic i de gestió de 
les seues institucions de govern i administració exigeixen als representants polítics una 
especial dedicació en el compliment de les tasques que, amb la seua elecció, els ciutadans els 
han encomanat, fet que es tradueix necessàriament en una dedicació plena o semiplena a 
aquestes labors que dificulta, i de vegades impedeix, el desenvolupament normal de les 
activitats que fins al moment estaven realitzant. 
 Vist que, conscients d’aquesta responsabilitat, l’actual Equip de Govern pretén, com 
han fet els governs locals anteriors, que els seus components dediquen el seu màxim i 
principal esforç al compliment d’aquestes labors de gestió que la ciutadania els ha encomanat, 
que necessàriament comportarà en molts casos la plena dedicació a les labors municipals, 
durant el seu mandat. 
 Vist que, no obstant això, aquesta Alcaldia entén que la dedicació completa i exclusiva 
a les labors del Govern Local ha de ser, almenys, igual en el contingent de regidors amb 
dedicació exclusiva a la quantitat de grans Àrees de Govern en les quals s’organitza 
l’Ajuntament i que, encara diferenciant-se en la seua denominació i canviant mínimament els 
continguts, no han estat alterades en quantitat en l’actual organització municipal (sis grans 
Àrees de Govern). I això amb independència que qui servisca el càrrec amb dedicació 
exclusiva des del Govern Local, exercisca la superior direcció i coordinació de l’àrea (regidor 
delegat amb delegació genèrica), o siga el responsable directe d’un o diversos serveis que s’hi 
integren (regidor delegat amb delegació especial). 
  Vist, igualment, que les labors de control de l’actuació del Govern Municipal 
personificat en el seu Ajuntament, en la Junta de Govern Local, o en els regidors que 
exerceixen funcions executives com a delegats, exigeixen igualment una especial dedicació 
pels corporatius, a qui la legislació vigent els atribueix aquestes funcions, fet que igualment 
pot representar, quan les tasques preparatòries i de seguiment no són indirectament realitzades 
(com a col·laboradors directes dels regidors) per personal eventual, també una dedicació 
exclusiva al càrrec. 
 Vist que la figura del regidor amb dedicació exclusiva al càrrec no és una figura aliena 
en l’organització d’aquest Ajuntament, incardinada tant en els Equips de Govern com 
realitzant labors de control i fiscalització des dels grups polítics municipals que integren la 
comunament denominada “Oposició”. 
 Vist, d’altra banda, que tot i que els corporatius no presten els seus càrrecs en règim de 
dedicació exclusiva, haurien de ser rescabalats de les despeses que els ocasione la dedicació 
al càrrec tant a través del mecanisme de les “indemnitzacions” com de les “assistències” per 
la concurrència efectiva a les sessions dels òrgans col·legiats –necessaris o complementaris– 
de la corporació dels quals formen part. 
 Vist que, independentment de la modificació del règim de dedicació que es proposa, 
s’entén adequat mantindre en aquest moment tant el sistema com les quanties de les 
retribucions que percebien els membres de la corporació fins a la renovació actual. 
 Atés que el sistema retributiu dels membres de les corporacions locals està establit 
fonamentalment en l’article 75 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del 
règim local (en la redacció donada per la Llei 14/2000, de 29 de desembre, de mesures fiscals, 
administratives i d’ordre social), precepte que possibilita que siga el Ple de la corporació qui 
establisca quins dels seus membres percebran retribucions per l’exercici dels càrrecs quan els 
ocupen amb dedicació exclusiva i la seua quantia; qui ho faran per dedicació parcial, i com 
serà la quantia de les indemnitzacions, de les “assistències” i altres qüestions relacionades 
amb aquesta matèria. 
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 Atés igualment que la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim 
Local, estableix la possibilitat d’assignació als grups polítics municipals, a càrrec dels 
Pressupostos de l’entitat, de dotacions econòmiques (amb un component fix idèntic per a tots 
els grups i un altre variable en funció dels membres de cadascun d’ells) per al seu 
funcionament; dotacions que en cap cas podran destinar-se al pagament de remuneracions de 
personal de qualsevol tipus al servei de la corporació o a l’adquisició de béns que puguen 
constituir actius fixos de caràcter patrimonial i, obligant els grups polítics municipals a dur 
una comptabilitat específica d’aquesta dotació, que haurà de ser posada a la disposició del Ple 
de la corporació quan aquest ho demane. 

Atés que aquesta proposta, no dictaminada per cap Comissió Informativa Permanent 
per no estar constituïdes encara, és conforme al contingut de l’abans esmentat article 73, 75 i 
concordants de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local i a la resta 
de l’ordenament jurídic. 
 A la vista de tot això exposat, ES PROPOSA AL PLE DE LA CORPORACIÓ 
L’ADOPCIÓ DELS SEGÜENTS ACORDS: 
 PRIMER: Fixar en concepte de “assistències” per la concurrència efectiva dels 
membres de la corporació a les sessions dels òrgans col·legiats existents en l’organització de 
l’Ajuntament de Sagunt, les següents quantitats: 
Assistències a sessions ordinàries  
del Ple de l’Ajuntament  
(una al mes) 

250 euros 

Assistències a sessions extraordinàries  
del Ple de l’Ajuntament 
(màxim una al mes) 

125 euros 

Assistències a sessions  
de la Junta de Govern Local 
(màxim quatre al mes ) 

85 euros 

Assistències a sessions de Comissions Informatives,  
Meses de Contractació,  
o d’altres complementaris de l’organització 
municipal 
(màxim dos al mes ) 

260 euros 

Assistència a Junta  
de Portaveus Ordinàries 
(màxim una al mes ) 

125 euros 

Assistència a Junta  
de Portaveus extraordinàries (màxim una al mes ) 

65 euros 

Els presidents de les Comissions Informatives, en atenció a la seua especial dedicació i 
responsabilitat, percebran en concepte de “assistències” les quantitats anteriorment fixades 
incrementades en un vint-i-cinc per cent. 

SEGON: Establir, conforme a les quantitats consignades en el Pressupost Municipal 
vigent, com a retribucions brutes anuals referides a catorze mensualitats dels membres de la 
corporació que servisquen el càrrec amb dedicació exclusiva, les següents: 
Alcaldia (Pressupost 2006 prorrogat) 50.089,76 euros 
Regidors amb dedicació exclusiva  
(Pressupost 2006 prorrogat ) 

37.400,30 euros 
 

 TERCER: Determinar la dedicació exclusiva dels següents càrrecs: 
 1. Alcaldia-Presidència. 
 2. Regidors delegats membres de la Junta de Govern Local amb dedicació exclusiva: 
fins a la quantitat de sis (quantitat de Grans Àrees en les quals tradicionalment s’ha 
estructurat l’organització politicoadministrativa municipal, i que actualment es manté). 
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 3. Regidors amb dedicació exclusiva: fins a quatre (un per grup polític municipal dels 
constituïts en la corporació que tenen com a funció el control del Govern Local). 
 QUART: L’Alcaldia-Presidència dictarà les corresponents resolucions determinant els 
membres de la corporació que prestaran els seus càrrecs en règim de dedicació exclusiva i els 
seus efectes temporals. 
 CINQUÉ: Les retribucions als membres de la corporació que servisquen els seus 
càrrecs en règim de dedicació exclusiva i les quanties de les indemnitzacions per 
“assistències” s’incrementaran anualment en la quantia de l’índex de preus al consum (IPC) 
oficialment aprovat referit a l’any natural. 

SISÉ: Fixar com a quantitats a percebre pels grups polítics municipals, a l’empara del 
que estableix l’article 73.3 de la Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim 
Local, les següents: (la quantitat fixa s’incrementarà amb la corresponent al nombre de 
regidors que integren el grup polític municipal): 
Quantitats fixes a percebre per cadascun dels grups 
polítics municipals. 

 
1.200 euros anuals 

Quantitats a percebre per cada grup per cadascun dels 
regidors adscrit al grup. 

 
500 euros anuals 

Les quantitats assenyalades han de ser utilitzades pels grups polítics municipals 
segons les previsions establides en la Llei Reguladora de les Bases del Règim Local. 
 SETÉ: Amb la finalitat de dur a efecte aquests acords, s’efectuaran els ajustaments i 
les modificacions en el Pressupost Municipal que procedisquen segons el dret. 
 HUITÉ: Aquest acord, així com aquells que en la seua aplicació dicte l’Alcaldia, es 
faran públics en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament i es publicaran en el Butlletí Oficial de la 
Província de València.” 
 

El portaveu del Grup EU, SR, LOPEZ-EGEA, manifesta: “A veure, nosaltres el punt 6 
el lliguem amb el punt 7. Per tant, la intervenció abordarà els dos punts. Nosaltres intentarem 
ser el més coherents possibles amb el que votàrem en la legislatura passada, però també ser el 
més coherents possibles amb el que hem defensat des que es va aprovar l’actual constitució de 
la Corporació. Vull sobretot fer una crida i un esforç entre totes les forces polítiques per a 
intentar arribar a un consens. 

No és nova la utilització com a arma llancívola del tema dels alliberats. Des 
d’Esquerra Unida, i a pesar d’haver patit en la legislatura passada discursos amb forts 
components demagògics i d’exaltació de l’opinió pública, no farem bandera d’aquest tema; 
aquesta no és la principal batalla d’Esquerra Unida. La nostra batalla en són altres: temes de 
barracons, política social, educació, gerència, etc. En segon lloc, no utilitzarem ni el 
llenguatge ni les desqualificacions que es van utilitzar fa quatre anys, i no entrarem en eixa 
dinàmica, perquè aquesta força política és conscient que per a gestionar una ciutat de més de 
65.000 habitants i un pressupost municipal de més de 61 milions d’euros, no es pot gestionar 
en el temps lliure, deixant a la inèrcia i als hàbits adquirits dels tècnics municipals aquest gran 
vaixell que es diu Ajuntament. 

Esquerra Unida, des de la constitució de la nova corporació, ha estat clara i transparent 
en les seues posicions. Hem manifestat que el govern municipal ha d’alliberar-se i hem 
manifestat que l’oposició ha de tindre els recursos humans necessaris per a poder exercir el 
seu treball. Ara bé, per a diagnosticar quines són les necessitats de l’oposició cal parlar, i per 
descomptat en la Junta de Portaveus s’ha mantingut un mutisme quasi preocupant. 

Espere que hui, en aquest Ple, i en les pròximes Juntes de Portaveus, els silencis es 
convertisquen en paraula i en proposta, i espere que el PP tinga la mà esquerra suficient i siga 
conscient que està en minoria. 

Però per damunt de tot hem plantejat una idea força en aquestes setmanes de reunions, 
de Junta de Portaveus i de declaracions als mitjans de comunicació. I és la idea de consensuar 
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unes bases en què se senten representats govern i oposició, perquè aquest tema no se seguisca 
utilitzant, repetisc, com una arma llancívola, eleccions rere eleccions. 

Esquerra Unida, que mantindrà en aquest Ple i en aquesta votació una posició 
d’abstenció, però abstenció propositiva, fa una crida perquè tots i totes siguem prou madurs 
per a asseure’ns si no ix la proposta demà mateix en Junta de Portaveus per a fixar una 
proposta que permeta engegar les comissions informatives i els grups de treball. 

Són molts els problemes que cal abordar en aquesta legislatura com per a continuar 
ancorats en aquest tema. Si en uns dies no s’arriba a un acord de consens, els primers que 
posaran verdes les forces polítiques d’aquest consistori seran els ciutadans i ciutadanes, i a 
més amb raó. Repetisc, nosaltres no farem bandera ni batalla d’aquest tema, encara que 
tampoc no volem, com és evident i comprensible, eixir perjudicats com a força política; 
simplement volem que aquesta situació no es reproduïsca una vegada i una altra també 
cíclicament. 

I acabarem dient, per aclarir les coses, que si hui no s’arriba a un acord i hem de 
traslladar aquest tema a la pròxima reunió de la Junta de Portaveus, si en la pròxima reunió de 
la Junta de Portaveus no s’albira per part principalment dels grups majoritaris una llum de 
posar damunt la taula propostes per a acostar posicions i donar una solució de consens que és 
el que estem plantejant i per què estem treballant aquesta força política, si això no arriba, 
aquesta força política, Esquerra Unida, que està fent un esforç màxim per tal que s’acosten a 
posicions, per tal que s’acosten posicions, desbloquejarà aquesta posició partint del que fins 
ara hem defensat. No defensarem una cosa quan estàvem en l’Equip de Govern i una cosa 
distinta quan estiguem en l’oposició, ja ho avance, però sí que demanem que hi haja un 
màxim d’esforç per part de totes les forces polítiques per asseure’ns i arribar a un acord. Si 
això no és així, nosaltres ens comprometem com a força política per a desbloquejar aquesta 
situació, però demane, repetisc, un màxim esforç per totes les forces polítiques perquè aquesta 
qüestió no siga una qüestió d’arma llancívola permanent.” 

 
El Portaveu del Grup BLOC, SR. FERNÁNDEZ, diu: “Hola, bon dia a tots. En primer 

lloc caldria recordar el 2003 i les decisions que va adoptar aquell Equip de Govern, del qual 
formàvem part. Per primera vegada en la història recent democràtica es va decidir que l’Equip 
de Govern fóra alliberat, una decisió que va generar una polèmica i una sèrie de crítiques 
certament amb components que ha dit el representant d’Esquerra Unida, components 
demagògics i en la seua millor part injustificats, perquè és evident que es tracta de 
l’Ajuntament de Sagunt, una corporació que maneja un pressupost que ja supera els 60 
milions d’euros i, per tant, necessita un equip de gestió alliberat en la major part. És cert que 
probablement als ulls dels ciutadans tots els alliberaments ens van estar justificats, però 
evidentment això entra dins del terreny del que és subjectiu i de la importància que cadascú 
done a les delegacions. En qualsevol cas, al grau de responsabilitat dels regidors i dels 
diferents partits polítics. Era una situació que tot l’Equip de Govern podia estar alliberat 
pràcticament i llevat d’un dels seus membres, que probablement hauria d’haver estat alliberat, 
hi havia 12 membres que estaven en dedicació exclusiva, no, i l’oposició tenia un sol 
alliberat. És evident que l’oposició, independentment del nombre de regidors que tinga, té el 
mateix treball, té el mateix treball i d’oposició, les mateixes comissions, és a dir, tot el que ha 
de fer un grup de l’oposició ho ha de fer exactament igual si té 6, 7, 8 o 2 regidors, i per tant 
podríem dir que, i seria el punt següent el punt dels assessors, estaria en la línia que tots els 
grups de l’oposició estigueren igualment tractats i no en funció del seu nombre de 
representants perquè evidentment això seria aprofundir les discriminacions que ja per si 
mateix presenta el nostre sistema electoral. 

La diferència és que l’anterior Equip de Govern tenia 13 regidors i, per tant, tenia 
majoria suficient com per a dur avant les seues polítiques, evidentment en la mesura dels 
possibles consensuades amb l’oposició. 
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Bé, hi ha una primera valoració que jo crec que és probablement la més important, i 
que és, d’alguna manera... Jo crec que els ciutadans han de valorar, i és el llenguatge clar, la 
coherència en els partits polítics. 

En aquest cas el PP, i algun altre dels partits representats en la corporació, realment ho 
tenen complicat per a defensar la postura que ja estan plantejant, perquè no pot ser que d’un 
dia a un altre canvie radicalment la postura. 

Eixes crítiques que s’han fet, ja no solament des del PP, sinó especialment d’algun 
mitjà de comunicació sobre els alliberaments, doncs haurien de reflexionar si és lícit que es 
diga una cosa en l’oposició i es diga una altra cosa des del govern, perquè convé, perquè 
convé, i convé a diferents circumstàncies personals. 

Els regidors del Bloc, en l’anterior legislatura vam estar alliberats renunciant al nostre 
treball i, per tant, renunciat a les indemnitzacions, fet que va voler dir que la nostra decisió 
implicava una renúncia econòmica important perquè consideràvem que les nostres 
dedicacions requerien una dedicació exclusiva. 

Bé, ara tenim un govern en minoria de 9 regidors amb un partit en el govern que 
practica com he dit el doble llenguatge i la incoherència, i que planteja l’alliberament de tot 
l’Equip de Govern. Evidentment, les circumstàncies personals molt respectables dels regidors 
faran que s’alliberen tots o només una part, i no vull entrar en eixes circumstàncies perquè són 
personals i les respecte, més un assessor, que vol dir que podria arribar-se a la xifra de 10 
persones alliberades per a un sol partit polític. Jo crec que això evidentment no és de rebut en 
el sentit que he plantejat al principi en el sentit de llenguatge, de doble llenguatge de 
coherència.  

Bé, un govern en minoria, per tant, convé que consensue aquesta qüestió, que no dic 
que siga molt important, de fet no ho és, no crec que siga el tema que interessa als ciutadans i 
que en definitiva planteja una proposta coherent i consensuada, a banda de les intervencions 
de la resta dels grups de l’oposició, però en qualsevol cas, nosaltres ja anunciem que serem 
coherents, que diem i fem el mateix quan estem en el govern com en l’oposició, i per tant 
esperem que en tots els casos aquesta siga la pràctica habitual. I també que ens agradaria que 
aquesta qüestió quedara resolta hui mateix perquè la faena que té el govern i l’oposició és 
molt més important que la de decidir quins són els alliberats i quins no. 

 
El portaveu de SP, SR. GOIG, manifesta: “Bon dia a tots i totes. Jo no sé si hauran 

tingut l’oportunitat vostés de veure una vinyeta del senyor Forges, en la qual apareixia un 
conte clàssic: era la Caputxeta Roja i estava el llop ferotge i li deia el llop a Caputxeta: “On 
vas, Caputxeta?”. I deia: “Al tocòleg”. I deia: “Com ha canviat el conte!”. Exacte, com ha 
canviat el conte. Ací, el conte ha canviat de forma radical. La proposta que hui ens porta el PP 
és una proposta en la qual es poden alliberar fins a 8 regidors d’un Equip de Govern de 9 en 
minoria, però no és la primera proposta que ha realitzat el PP durant les seues intervencions 
en les Juntes de Portaveus i durant les seues reunions que ha mantingut amb els grups polítics. 
Hi ha hagut propostes de 5 regidors i fracció per a l’Equip de Govern més Junta de Govern 
Local amb possibilitat d’alliberar-se, el que donava una quantitat de 14 alliberats, solament la 
possibilitat de 14 alliberats, solament per a un partit que té 9 regidors i que està en minoria 
enfront d’una oposició de 16 regidors, i progressivament han anat reduint eixa xifra fins a 
trobar-nos en la mateixa actuació que tant han criticat durant la legislatura passada, és a dir, si 
en la legislatura passada de 13 regidors de l’Equip de Govern n’hi havia 12 alliberats, ara en 
aquesta legislatura ens trobem que el PP en minoria pot arribar a alliberar fins a 8 persones 
d’un equip de 9. És l’última proposta del Sr. Castelló, i deixa l’oposició, que com dic està en 
majoria, amb 4 assessors.  

Allò greu és que a més el Sr. Castelló basa les seues propostes en les necessitats 
d’atendre les grans àrees d’aquest Ajuntament, i m’agradaria recordar textualment les 
intervencions que es van tindre pel que fa a aquest tema. Per exemple, el tema de les grans 
àrees. Estic llegint textualment l’acta d’aquest mateix Ple del 28 de juny de 2003. Si s’ha 
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seguit el criteri en funció del treball i la gestió, no totes les àrees o delegacions requereixen 
que el regidor estiga alliberat, ni de bon tros. Paraules del Sr. Silvestre Borrás: “Jo crec que hi 
ha àrees –perdó– i ho comprenem en el PP que hem tingut responsabilitats de Govern –deien– 
durant la legislatura passada, que Urbanisme requereix atenció, que Hisenda requereix 
atenció, i que possiblement algunes de les àrees d’institucions i fundacions requereixen eixa 
dedicació exclusiva, però ni de molt en la resta de delegacions, i li ho diu u que ha tingut 
responsabilitat de govern recentment”. Això són paraules del Sr. Silvestre Borrás, en el Ple 
com deia de 28 de juny de 2003. Després presenta també una sèrie d’articles, com un de 
publicat en El Económico, “Otra forma de gobernar”, que diu: “ahora el nuevo equipo de 
gobierno decide unilateralmente que necesitan estar 11 concejales del equipo de gobierno, 
más la Sra. Calero, en régimen de dedicación exclusiva, cuando la pasada legislatura se 
contaba con tres representantes del equipo de gobierno y el Alcalde en régimen de dedicación 
exclusiva. Han cuadriplicado la necesidad, ¿a quién pretenden engañar? ¿Tantas son las 
delegaciones del Ayuntamiento que necesitan dedicación exclusiva? Són paraules de 
l’aleshores portaveu, si no m’equivoque, del Grup Popular, Sr. Silvestre Borrás, confirmades, 
ratificades, per un militant del PP, com és Miguel Ángel Cortés que va escriure també un 
bonic article, concretament crec recordar en La Gaceta amb el títol suggeridor “Mama, quiero 
ser progre”, i que incidia en aquests temes. 

Cal tindre en compte també que aquest Equip de Govern deixa en una oposició 
majoritària de 16 regidors amb un sol assessor o un sol alliberat per grup, i caldria anar arrere 
també a veure què és el que deien els senyors del PP en aquell Ple sobre la proporcionalitat, i 
el Sr. Borrás en aquell mateix Ple deia: “hi ha molt poca diferència entre l’Equip de Govern i 
l’oposició, la labor que ha de fer l’oposició i el treball a realitzar. El que pretenen és furtar-
nos fins i tot el treball de l’oposició. Ací l’oposició hem d’exercir aquest deure, control i 
fiscalització, i no és fàcil fer-lo, i aquest control i fiscalització lògicament s’ha de fer sobre la 
gestió de l’Equip de Govern. Vostés estant tots alliberats, i nosaltres u solament. Vostés 
sabran les seues raons”. Paraules textuals del Sr. Silvestre Borrás. 

“Per tant, per aquesta banda –continua Silvestre– tampoc no se sosté la decisió que 
anaven a prendre vostés. Entenem que és un clar abús de la despesa pública i un clar 
menyspreu a l’oposició”. Si açò és un clar menyspreu a l’oposició, què podem entendre d’un 
govern en minoria amb 9 regidors, i volen alliberar-ne 8, i pretén deixar a l’oposició amb 4 
assessors. Què podem entendre respecte d’això? 

Quin espectacle més vergonyós està donant el PP d’incoherència política, quin 
espectacle més vergonyós, perquè ací la resta de grups amb posicions equivocades o 
posicions encertades estem tots en la mateixa posició que la legislatura passada. 

Què ha passat perquè es produïsca eixe canvi sobtat en la forma de funcionar i en la 
forma de pensar del PP, seguia el Sr. Silvestre Borrás perquè no acabava ací, deia, “la falta de 
diàleg, la història de la mordassa, la història de la imposició i la història del cinisme i de la 
poca vergonya política es carregaran prompte la credibilitat i el prestigi polític que aquesta 
institució havia aconseguit al llarg de molts anys”, i rematava: “solament em preocupa una 
cosa, i és que com deien Almodóvar i Magnamara, quan acaben, quan acabaven les seues 
actuacions en directe, “perdó, encara ho podem fer molt pitjor”. Això se m’ha colat; jo he dit 
que és Silvestre Borrás, però no; ho va dir el Sr. Alcalde, Alfredo Castelló, no ho va dir 
Silvestre Borrás. Això pel que fa al tema de la proporcionalitat. 

Torne a repetir-ho: com ha canviat el conte en quatre anys, això sí que posa en perill la 
credibilitat de les institucions públiques, que uns senyors es permeten el luxe de fer un discurs 
totalment contrari al que van fer fa quatre anys en aquest mateix hemicicle, totalment contrari.  

Però n’hi havia més, perquè parlava també dels regidors novells, regidors novells que 
aquest Equip de Govern em sembla que compta amb ells, i el Sr. Castelló en la seua 
intervenció del 28 de juny de 2003 deia pel que fa a l’alliberament dels regidors joves o els 
regidors novells, o els que no tenien responsabilitats de govern. Sr. Castelló, no m’agradaria 
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haver de dir-li allò de la mordassa i tal que vosté utilitzava durant la legislatura passada. Ho 
faré el més breument possible; ja sé que li molesta la meua intervenció. 

Li diré amb respecte, deia el Sr. Castelló, i li diré pel que fa al tema de la “L”, que és 
veritat que a un novell no se li exigeix que conduïsca a l’endemà, però tampoc se li posa un 
sou de conductor de Fórmula 1.  

Els senyors novells d’aquest Equip de Govern em sembla que ho van a tindre difícil 
per a poder encaixar tota aquesta sèrie d’incoherències. N’hi ha moltes més. Com que el Sr. 
Castelló m’ha dit que vaja acabant, no tinc cap impediment per a continuar la meua 
intervenció en el segon torn, i nosaltres ja avisem que votarem en contra. Per, efectivament, 
per coherència, però presentarem una esmena en la qual demanem que s’elimine del punt 
número 6, de l’expedient número 6 el punt segon, el punt tercer, quart i cinqué, aprovant 
únicament i exclusiva el que s’ha consensuat en la Junta de Portaveus. Moltes gràcies.” 

 
La portaveu del Grup PSOE, Sra. CALERO, indica: “Bon dia. Senyor Castelló, és 

evident que no s’ha llegit vosté l’acta del Ple del dia 28 de juny, perquè la brega que es va 
organitzar ací perquè vaig dir allò dels cinc minuts, que se’m van alçar del seient, el Sr. 
Borrás parlant del corró, el Sr. Castelló dient que eixa era la transparència i el tarannà. És 
evident que vosté té poca memòria, però en fi. Anem al tema. 

Mire, jo sí que me l’he llegida, perquè jo sí que tinc poca memòria. Reconec que, de 
seguida, les coses roïnes procure oblidar-les, no m’agrada anar carregada de tant, de tant, de 
tant d’odi, i procure oblidar-lo, però clar, per a hui m’he hagut de llegir l’acta del Ple, perquè 
és similar aquest Ple al de fa quatre anys, i de veritat, de veritat que quan lliges l’acta de fa 4 
anys, et vénen ganes de votar en contra de tot, de tot, no deixar-los res, perquè cal veure les 
barbaritats que vam haver d’escoltar ací fa 4 anys, i un Ple que va començar ja amb brega, 
cosa que vostés ací, estant en minoria, em sembla que aquest és un Ple que està passant, i bé. 

Vam haver, ja s’han escoltat alguna de les coses, però vam haver d’escoltar, que 
entenem que és un clar abús del gest públic, i un clar menyspreu a l’oposició, el Sr. Borrás. És 
un acord absolutament immoral, i mancat per complet d’ètica, i es repeteix per dues vegades. 
Això ho va fer el Sr. Castelló, l’actual alcalde d’aquesta ciutat: em va cridar molt l’atenció el 
tema de la “L” dels regidors novells, i va dir: “és veritat que a un novell no se li exigisca que 
conduïsca a l’endemà, però tampoc se li posa sou de conductor de Fórmula 1”. 

També va dir: “estic indignat, i no com a persona; estic indignat com demòcrata, pel 
que estan fent. Han arribat vostés i van sense miraments”. Això ho va dir també el Sr. 
Castelló en el seu moment, actual alcalde d’aquesta ciutat. 

Ens va comparar amb la targeta Master Card, en relació al que costaria un regidor a 
aquesta ciutat. Ens van anomenar pesseters, ens van anomenar pesseters en un article 
d’opinió; va barrejar el tema del sou dels alliberats amb la participació, amb Porto Alegre, 
amb Nacions Unides; en fi, una mescladissa per a embullar, embullar i embullar, que és el que 
han fet durant aquests quatre anys. Li vull llegir, els vull dir com era la nostra proposta, i com 
és la proposta que es va fer fa 4 anys, i la proposta que es fa ara. Assistències a sessions 
ordinàries de l’Ajuntament Ple, la que vam fer nosaltres: 246,90 euros; la que es fa ara: 250 
euros, s’ha anat tot arredonint. Assistència a sessions extraordinàries de l’Ajuntament: 123,45 
€ la que vam fer, 125 € la que es fa. Assistències a Comissions de Govern: 82 € la que vam 
fer, 85 € la que hi ha ara. Assistències a comissions informatives: 259 euros, ara 260. 
Assistències a Junta de Portaveus: 123 euros la que vam fer, i 125 euros la que es fa ara. Sou 
de l’Alcaldia: la que vam fer 48.144,74 euros, la que es fa ara 50.089,76 euros. Regidors amb 
dedicació exclusiva: 35.948, la que vam fer, i 37.430 euros la que es fa en aquest moment, a 
més dels alliberats, que nosaltres no parlàrem d’alliberats de l’Equip de Govern, sinó que 
parlàvem i teníem clar que era la Junta de Govern qui havia d’estar alliberada, i en la Junta de 
Govern hi havia tres grups polítics, 

Mire, jo continue dient, i parlant de la coherència vull explicar que en una ciutat de 
quasi 70.000 habitants la Comissió de Govern ha d’estar alliberada, i ho continue defensant, 
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ho he estat defensant durant quatre anys. Ho seguisc defensant ara, per què? Primer per a estar 
al 100% treballant per a aquesta ciutat, i segon ho he dit moltes vegades, perquè no es barrege 
mai allò públic amb allò privat. Jo sent, veient un altre exemple, com vostés van fer amb la 
Master Card, jo posaré un altre exemple, perquè clar, hem de veure en la premsa que el nou 
Govern de Sagunt no s’alliberarà totalment com va fer el tripartit, Vayá aprofitarà la jubilació 
per anar al consistori, i Murciano continuarà treballant en un hospital, anem a posar un 
exemple, com vostés ho van fer amb la Master Card. 

Una persona que no estiga alliberada ací a l’Ajuntament cobrarà per cada Ple 250 
euros; per cada Comissió de Govern, 85 euros per 4 setmanes; Comissió Informativa, 260 per 
dues. Això suma 1.160 euros. Si hi ha algun Ple extraordinari cal sumar-li 125 euros. Total, i 
arredonint, un regidor de l’Equip de Govern que no estiga alliberat cobrarà d’aquest 
Ajuntament 1.285 euros, més lògicament el sou que tinga del treball seu en altres llocs, on 
passarà el seu temps eixe regidor, perquè els assegure que Sagunt necessita hores. Eh, Sagunt 
necessita hores, però clar en carretera mentre vaig i vinc m’entretinc, i a això com ho 
anomenaríem quan el Sr. Castelló parlava d’immoralitat, parlava de pesseters, parlava de 
totes eixes coses que estava parlant. 

Bé doncs, miren, senyors del PP: jo, l’única cosa que vull i que pretenc és que ens 
convencen a mi i a la ciutadania que el que fa 4 anys era una immoralitat, i que durant aquests 
4 anys ha estat una crítica política ferotge, que estrany era el Ple en què no ha eixit el tema 
dels alliberat i estrany ha estat el Ple que no ha eixit el tema dels sous i ara ha estat el mes que 
no s’ha estat en la premsa parlant dels sous, que bo que és per la seua banda que ens diguen 
que ara és tan bo, que ens diguen i que ens convencen, perquè fa 4 anys era una immoralitat i 
ara és tot augmentat, i és boníssim. Nosaltres de moment, no ho sé, dic, el que votarem; estem 
esperant com es desenvolupe el Ple.” 

 
El portaveu del Grup PP, SR. MUNIESA, indica: “Bon dia, la veritat és que primer 

m’agradaria agrair les intervencions que han demostrat per la seua coherència en principi a 
Esquerra Unida, i també al Bloc. Sí que és cert que nosaltres també som partidaris i sempre ho 
hem estat destacant, perquè ací hem començat a parlar de l’any 2003, remuntant-nos a aquell 
Ple de l’Ajuntament, en què en aquell moment qui eren els portaveus del grup del Sr. Borrás i 
el Sr. Castelló, afirmaven que a la nostra ciutat hi havia molt de treball per fer, que la situació 
econòmica havia millorat, i que això havia donat motiu a permetre’s el tema d’alliberaments 
de determinada gent, i s’afirmava i seguim mantenint que no totes les àrees necessitaven eixa 
dedicació exclusiva. Hi ha àrees, i ací hui ho traslladem així al Ple, que no requereixen eixa 
dedicació exclusiva, però altres sí, i el que es deia és que ni de molt, totes i cadascuna de les 
delegacions que era el que proposava l’anterior Equip de Govern suposava un alliberament de 
12 o 13, i s’afirmava evidentment que s’havia actuat de diferent manera en l’oposició que en 
el govern. 

Per la nostra banda, i ja que hem anat parlant de qüestions del passat, vull fer 
referència que des del PP sempre hem mantingut un grau de col·laboració, coherència i 
lleialtat als equips de govern que han anat succeint-se en aquest hemicicle. Si en l’any 98 vam 
votar a favor una proposta del PSOE i EU sobre indemnitzacions a l’Equip de Govern, en 
l’oposició per descomptat el PP, en la qual s’alliberaven l’alcalde, tinents d’alcalde, membres 
de la Comissió de Govern, l’any 95 vam tornar des de l’oposició a aprovar al PSOE les 
retribucions i indemnitzacions dels membres de la Corporació. En l’any 99, tornàvem a fixar 
retribucions. És més, per això mateix que estàvem parlant de dotar de mitjans els grup de 
l’oposició, va anar en aquells acords que provenien ja del 98 on des del PP es va pactar que 
cada grup tinguera la possibilitat d’alliberar un regidor o un assessor per grup, a més de dotar 
d’una quantia fixa cadascun dels grups, més una quantia variable en funció, evidentment, del 
nombre d’assessors, i què és el que va passar? En aquell Ple del qual vostés tant parlen i que 
tant ens porten sobre el tema de les retribucions a la Junta de Govern. Doncs mire, que es va 

 15



trencar el consens, que aquell consens que s’havia portat sempre sòlidament per part dels 
grups majoritaris d’aquest consistori, es va trencar.  

Que aquella famosa frase de “ser l’alcalde o alcaldessa de 25 regidors” es va trencar i 
va convertir en un alcalde segurament de 13, i eixa va ser la crítica i la indignació que ens va 
dur a fer totes aquelles manifestacions, perquè el que titlàvem d’immoral i de manca absoluta 
d’ètica era l’acord, i era indignat per les formes perquè trencaven la tradició que venia des 
d’aquell any 91, i que demostraven que en absolut s’estava pel tema del consens i la 
participació. 

Es mancava per complet del sentit del consens i no negociar amb la resta de 
l’oposició. Afirmem i reiterem a peus junts eixes afirmacions, que no estàvem en contra que 
hi haguera alliberats. Fer el salt, sense fer eixa anàlisi prèvia de quanta gent era necessària i 
fins a quin punt s’havien d’alliberar, era un fet que criticàvem i que hui demostràvem amb la 
proposta que portem al Ple que, evidentment, no era necessària tot eixe alliberament. Perquè 
nosaltres, i si vostés es lligen l’acord evidentment parlem no com s’ha dit de la possibilitat 
d’alliberar fins a 10, perquè es parla evidentment de l’alcalde, fins a un nombre de 6 com a 
màxim en la Junta de Govern, i després mantindre, atés que en eixes juntes de govern que 
hem estat parlant no hi ha hagut cap possibilitat d’acord, perquè ningú no ens ha traslladat 
quina és la proposició de la resta de grups, es parlava de mantindre evidentment la mateixa 
posició. 

Fins a tres vegades s’han reunit els portaveus, reunions en les quals les úniques 
propostes que s’han anat valorant han estat en una primera, quan es parlà que després de 
diverses reunions amb portaveus o persones que ens havien designat els grups municipals del 
consistori, ens havien estat traçant diverses possibilitats, que van ser les possibilitats que algú 
va tindre el reprix de voler-les dur al Ple, però mai era una proposta ferma de l’Equip de 
Govern, sinó que estàvem parlant és aquell moment de quines eren les possibilitats fent 
referència fins i tot al ROM que s’havia estat negociant durant la present legislatura i al qual 
nosaltres arribàrem a fer esmenes perquè sí que és cert que no estàvem d’acord amb 
determinades propostes que estaven en aquell document. Evidentment, el que portàvem a 
terme era en aquella primera reunió una primera presa de contacte, es va quedar que als tres o 
quatre dies tornar a tindre una Junta de Govern, Junta de Govern que per cert es va celebrar 
novament sense que en aquells dies ni tan sols hi haguera hagut un acostament ni una 
telefonada, sinó que simplement ens vam tornar a convocar en aquell, en aquella ens vau 
tornar a preguntar quina era la posició del PP; nosaltres en aquella sí que vam estar parlant i 
vull recordar a la Sra. Calero que l’arredoniment al qual ella fa referència és perquè amb tots 
els portaveus es va parlar que en tota la passada legislatura en cap moment s’havien 
actualitzat els preus o indemnitzacions que cobraven per assistència al Ple els regidors no 
alliberats, i que aquells decimals i aquells comptes tan estrany, a pregunta del Sr. Goig, eren 
perquè era simplement un trasllat a l’euro del valor que abans tenia en pessetes aquelles 
indemnitzacions. I que l’única cosa que feia, que si ens semblava bé a tots i així es va acordar 
per tots els integrants d’aquella Junta de Portaveus, era arredonir. 

Quan parlen de la quantitat a percebre, simplement mantindre que, evidentment, és 
clar que hi ha una diferència entre el que cobrava l’alcalde o la proposta que va hui a Ple, i la 
de fa 4 anys. És que es va actualitzar per l’IPC. Vostés, la van actualitzar per l’IPC, i la 
proposta que es manté és la mateixa que s’estava duent fins a aquesta passada legislatura, tant 
per als regidors amb dedicació exclusiva com per al tema de l’Alcaldia. 

No em sembla tampoc molt coherent fer referència a persones sobre la seua condició, 
si s’alliberen o no s’alliberen, perquè aleshores també caldria recordar les condicions per les 
quals s’alliberava o no s’alliberava personal, i els acords que es van prendre sense excessiva 
cobertura respecte de regidors d’eixe mateix Equip de Govern. 

Però bé, jo tornant al tema del 2003, i veníem a justificar com el Sr. Chover, ponent 
aquell dia, deia que parlem d’una població de més de 60.000 habitants, amb un pressupost de 
més de 43 milions d’euros. Hui eixa situació encara ha anat in crescendo, i estem parlant de 
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quasi els 70.000 per padró més un pressupost proper als 10.000 milions de les antigues 
pessetes, i els feia coincidir als tres grups que en eixe moment formaven l’Equip de Govern 
perquè per a garantir eixes tasques de gestió i decisió tenien la necessitat d’una dedicació 
horària suficient i exclusivitat a les tasques del govern. Evidentment, no es pot dependre del 
voluntarisme o de la dedicació a estones, no ho déiem nosaltres, també ho deien vostés. Que 
dedicar-se al govern impossibilita o dificulta l’acompliment d’altres tasques professionals i 
garanteix i allunya la corporació de sospites de relacions o decisions interessades. 
Proposaven, per tant, evidentment tot l’Equip de Govern, tota la Junta de Govern alliberada, 
qüestió que nosaltres, i saben que en diverses reunions que hem mantingut sempre els hem dit 
que no creiem en eixa necessitat, i hui la proposta que portem és eixa: d’una reducció 
d’alliberats, de gent amb dedicació exclusiva en eixa Junta de Govern i evidentment 
mantindre un únic assessor per grup, que era el que es mantenia fins ara. 

Per què? Doncs, miren, senzillament i com els deia abans, durant 3 Juntes de 
Portaveus, i en això li done la raó a Fernando López-Egea, el mutisme ha estat absolut. 
Evidentment agraïsc la coherència de Fernando López-Egea i del seu grup quant a, 
evidentment, dir que ells actuaran amb coherència respecte al que van votar amb anterioritat i 
deixar d’utilitzar eixa situació com a arma llancívola, i evidentment ho agraïsc. Hui, 
evidentment, eixe mutisme preocupant del qual parla Fernando, també ens preocupava a 
nosaltres, i em consta perquè així m’ho ha dit l’alcalde la reiteració de telefonades als 
diversos grups, portaveus dels grups, per a intentar acostar postures. 

Enteníem que eixe acostament havia de produir-se en la Junta de Portaveus, cosa que 
per desgràcia no, perquè ja hem vist que en cap d’eixes tres hi ha hagut possibilitat d’arribar a 
acords. 

Nosaltres, i tornant al tema del 2003, sempre hem criticat i hem mantingut eixa 
situació, fins i tot només fa un any parlava jo com a portaveu del PP en la ciutat, que enteníem 
necessari l’alliberament d’integrants de l’Equip de Govern, però no mai en la quantitat que es 
parlava. 

Quan la Sra. Calero ha fet referència al nombre d’alliberats oblida segurament que en 
el mateix ROM que ells ens van portar per a debat en diverses circumstàncies o parlant 
s’establia tot un seguit de propostes que van ser les que començàrem a parlar en eixa Junta de 
Portaveus, en eixa primera Junta de Portaveus. Que a la vista d’eixa situació i que no hi havia 
cap resposta, finalment en l’última Junta de Portaveus del passat dimarts o dimecres, crec que 
va ser, l’alcalde va decidir llançar una proposta que és la que hui ve al Ple i que és la que li 
hem comentat.  

En cap cas estem d’acord amb eixes manifestacions del per què diuen que abans déiem 
i ara no diem i eixa falta de coherència, perquè nosaltres sempre hem mantingut eixa 
coherència, i li ho justifiquem fàcilment, és a dir, quan el Sr. Castelló va titlar d’immoral i de 
manca absoluta d’ètica, reitere, fou per indignació amb les formes, no pel contingut de la 
proposta.  

Eixa mateixa indignació, la mateixa Isabel Martínez, portaveu en aquell moment de 
Segregación Porteña, parlava del bandejament a l’oposició, de menyspreu, i de la política de 
corró. Això amb eixes Juntes de Portaveus, amb eixe intent d’acostament de postures és el 
que hem intentat recuperar, perquè enteníem que s’havia quedat trencat des d’aquell Ple de 
juny de 2003  

Què en podíem saber? Alguna referència fins i tot, se’ns deia, podíem haver-nos posat 
a parlar o podíeu haver parlat en eixe moment. Ningú, ningú de l’Equip de Govern d’aquell 
moment es va dirigir ni al PP ni a SP, ni a Sagunt Centristes Port. 

Des dels 13 vots van considerar necessari alliberar-ne 12, i hi ha una cosa que els vull 
dir: no és una qüestió de 13 o de 9 que tenim en l’actualitat, sinó de responsabilitat de govern. 
Les competències que hom té en el govern són les mateixes. És més, ací tenim fins i tot 
alguna delegació més assumida, per a plantar cara amb 9 regidors a tota eixa responsabilitat 
de govern. I li vull dir que mai no hem utilitzat, sinó que hem estat lleials, amb l’Equip de 
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Govern quan quedant-se en minoria, com es van quedar en minoria fa més d’un any, nosaltres 
en cap moment intentàrem utilitzar eixa situació ni per a demanar-los que ja no s’alliberaren 
perquè podíem haver presentat a manera de proposta, proposició o alguna qüestió, la reducció 
d’eixa situació, ni per a demanar més mitjans. 

Saben que en eixe primer Ple sí que els vam dir que no ens semblava coherent que un 
grup amb 8 regidors tingueren un únic alliberat i que un grup amb 1, com era el cas de Miguel 
Ángel Cortés, tinguera un alliberat també. Eixa situació l’hem parlada amb els diversos 
portaveus i sempre hem estat partidaris que eixa situació evidentment no podria produir-se i 
havíem de parlar de proporcionalitat. Evidentment, això és el que hi ha hagut, en aquest cas 
una absència total de resposta per part de la resta d’integrants hui de l’oposició, i per això des 
del Partit Popular, des de l’Equip de Govern, els demanem responsabilitat també amb la seua 
actuació. Els demanem eixa responsabilitat perquè de cap manera s’ha tractat d’imposar sinó 
sempre de dialogar. És més, en l’última Junta de Portaveus se’ls va dir que què és el que 
volien fer si duguérem la proposta, tal com estava o negociar, i posteriorment negociar un 
ROM, o en eixa mateixa Junta de Portaveus arribar a un acord que hui seria el que s’hauria de 
portat a aquest Ple. 

L’absència total i absoluta de resposta ha estat la que no ha obligat evidentment a 
portar una proposta del tot continuista, però que de cap manera és la de l’anterior Equip de 
Govern perquè suposa a més una reducció important en la quantia de diners que representa la 
despesa de l’Equip de Govern, ja que la redueix en més d’un 40%, i eixa és la proposta que 
els ciutadans han de conéixer, perquè quan parlem del cost que pot suposar a l’Ajuntament 
parlem de 6, únicament 6 regidors alliberats dins d’una Junta de Govern. Quan vam parlar que 
evidentment sí que es duu un Formula 1, no ho déiem per si era novell o no era novell; el 
símil no venia per eixa circumstància, sinó pel grau i quantitat de delegació que podria dur 
cada regidor. Ací estem parlant de regidors que, per desgràcia o per sort, hem de pencar amb 
més de 5 delegacions per cap, delegacions com en el meu cas puga ser Hisenda, Urbanisme, 
Activitats, i això vostés comprendran que suposa eixa necessitat que vostés mateixos 
manifestaven de dedicació en exclusiva de l’Ajuntament. I de moment, res més.” 

 
El portaveu del Grup EU, SR. LÓPEZ-EGEA, indica: “Bé, anem a veure. Açò és com 

quan a una persona se li mor una persona estimada, i evidentment ha de passar el moment de 
dol i de dolor, i és fonamental que el passe, i entenc que ací i després de tot el que s’ha dit en 
la legislatura passada era necessari passar aquest moment de dol, en el qual totes les forces 
polítiques agafen l’hemeroteca, fan recopilació i, per tant, fan memòria del que han dit altres. 
La qual cosa jo crec que és sana i important per a, a partir d’ara, començar a dir allò que deia 
el meu camarada: i ara què fem, i ara què fem? 

Anem a veure, nosaltres, seguirem en la línia del que hem plantejat. Jo, per les 
intervencions que he escoltat tant en la Junta de Portaveus, després ací en el Ple, sembla que 
hi ha una coincidència àmplia de totes les forces polítiques encara que algunes evidentment 
han canviat el discurs en el sentit que vivim en una ciutat que requereix que l’Equip de 
Govern s’allibere. Crec que hi ha un ampli consens en aquest tema. Almenys per les 
intervencions que jo he escoltat i m’he apuntat. 

Jo crec que el problema no està ací, el problema està que en aquest moment que 
l’Equip de Govern és un Equip de Govern en minoria, i per tant hi ha una majoria d’oposició 
de 16 regidors. Aleshores jo crec que ací caldria intervindre tant per part del govern com de 
l’oposició en el tema dels recursos humans de l’oposició, que sembla ser –jo, pel que percep– 
que està ací el problema. Però clar, per a intervindre en eixe sentit caldrà fer propostes, caldrà 
dir alguna cosa. Jo, per descomptat, demane a les forces sobretot majoritàries d’aquest 
consistori que facen alguna proposta, igual que demane al PP que evidentment en eixe sentit 
també faça alguna proposta. 
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Jo sé que és molt difícil plantejar aquest tema en el Ple municipal, i estic quasi 
convençut que hui aquest tema no s’aprovarà. En aquest sentit, nosaltres insistim, i jo ja 
m’avance als esdeveniments, pel que vaig palpant i percebent. 

Calendari, demà, i perdona que et faça el calendari, Alfredo. Com sé que açò no anirà 
avant, Junta de Portaveus primera hora, ens asseiem totes les forces polítiques, i posem les 
coses damunt de la taula, clares, i intentem arribar a un acord entre tots. Repetisc, si no 
s’arriba a un acord entre tots nosaltres, EU desbloquejarem aquesta situació a partir, repetisc, 
del que hem defensat fins ara, nítidament, sense amagar absolutament res. 

Jo en principi no dic res més, simplement faig una crida a l’esforç per part de tots 
perquè aquest tema no continue, repetisc, convertint-se en una arma llancívola.” 

 
El portaveu del grup BLOC, SR. FERNÁNDEZ, manifesta: “Estàvem parlant sobre la 

clau d’Esquerra Unida, i dic, que EU té la clau més del que es pensa, en moltes coses.  
Bé, jo crec que a hores d’ara del debat jo pense que es plantegen dos nivells de 

discussió. Un primer nivell de discussió és la proposta en si, la proposta en la seua textualitat 
que no difereix bàsicament de la decisió que va adoptar l’anterior Equip de Govern, no 
difereix bàsicament i suposaria un alliberament de l’Equip de Govern i evidentment la creació 
dels llocs d’assessor per grups. Per tant, la proposta com a tal vindria a ser una continuació de 
la decisió que prengué l’anterior Equip de Govern, i per altra banda, hui es vol passar factura 
a una mostra jo crec que bastant greu d’incoherència política per part de l’Equip de Govern 
del PP. Perquè, efectivament, i així s’han fet diferents al·lusions textuals a l’acta que tots 
coneixem del 28 de juny de l’any 2003, i efectivament si repassem totes les hemeroteques i 
vérem les declaracions del Sr. Serrano de la Sra. Murciano, de tots els plens, en la premsa, 
seguits molt de prop per algun mitjà de comunicació, observaríem com el nivell de la crítica, 
l’acidesa, la demagògia que, de veritat, freguen la irresponsabilitat. 

És per tant una responsabilitat del Partit Popular explicar als seus votants i als seus 
ciutadans, i als ciutadans per tant del nostre municipi perquè han modificat substancialment la 
seua posició, com poden dir una cosa i fer-ne una altra. 

Hauran d’acceptar la seua incoherència i demanar disculpes. Han intentat dissimular 
una decisió amb una sèrie de recursos més propis de la literatura d’humor. No és que anem a 
alliberar l’alcalde, 6 regidors que duran les grans àrees i una mica més, Sr. Castelló, vostés si 
estigueren en disposició el que farien seria alliberar tot l’Equip de Govern, i seria 
absolutament legítim. No li pegue tantes voltes. Vostés alliberarien, si les circumstàncies ho 
permeteren, tot l’Equip de Govern. Mire, vostés són incoherents i practiquen jo crec que un 
dels senyals d’identitat de la dreta, que és la doble moral. Per tant, ací hi ha qüestions de 
forma i qüestions de fons. Vostés han criticat les formes i han criticat el fons. 

Això de pesseter ho va dir el Sr. Serrano en un article de premsa, si no ho recorde 
malament. Però, en fi, és difícil que es manege tota la informació. Clar, des del primer 
moment el govern demostra incapacitat per a arribar a acords, incapacitat d’arribar a consens. 
Per tant, s’haurien de mostrar més flexibles i més hàbils perquè si no el futur del govern no 
sembla molt positiu i el que més ens preocupa, que seria el futur de la ciutat. 

I l’oposició, com estan observant, plantegen postures diferents en el sentit que alguns 
sí que estan perquè s’aproven de manera immediata hui mateix amb alternatives clares i no 
estem pel no sistemàticament. 

El BLOC, en aquest sentit, serà coherent amb el que ha fet i el que ha dit, no anem a 
adoptar des de l’oposició postures obstruccionistes que tantes vegades hem criticat des del 
govern. Una cosa és la crítica política que pot ser evidentment tan explícita com ho he fet al 
principi de la intervenció, i una altra cosa és la coherència de la decisió en si perquè 
evidentment nosaltres no podem dir no al que nosaltres ja hem fet. Això seria una mostra 
d’incoherència política que no és en absolut senya d’identitat del que ha fet el BLOC perquè 
el BLOC se li poden criticar algunes coses, però nosaltres fem el que diem, i diem el que fem, 
agrade o no agrade, però això forma part de la nostra identitat. 
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En definitiva, si no hi ha cap altra proposta, nosaltres votarem que sí, perquè nosaltres 
ja prenguérem eixa decisió, i evidentment no podem dir que no a una proposta que va en la 
mateixa línia que nosaltres vam dir. 

Sobretot perquè el que ens interessa és començar ja a parlar dels problemes dels 
ciutadans. Ací, els problemes que tenen els ciutadans no són l’organització de l’Ajuntament. 
Els problemes que tenen els ciutadans són alguns que són estructurals de l’Ajuntament, de 
personal, de neteja, de la SAG, de la Policia. Hui mateix fa vergonya, Sr. Alcalde, la situació 
del trànsit en la ciutat, hui mateix. Cotxes aparcats, doncs pràcticament dins de les escales de 
Santa Maria, no podem deixar els cotxes. Vull dir, la neteja, és a dir, els problemes continuen, 
i això jo crec que és la seua obligació, solucionar els problemes dels ciutadans i el que els 
ciutadans li reclamen, i nosaltres hem de treballar en aquells problemes que són estructurals 
que afecten diàriament la qualitat de vida. En qualsevol cas, torne a dir-ho, nosaltres farem 
una oposició constructiva, no obstruccionista, i absolutament coherent amb el que nosaltres 
hem fet. 

Per tant, anem a aprovar aquesta proposta si no hi ha altra que la millore per part de 
l’oposició. 

 
El regidor del Grup SP, SR. GOIG, indica: “Bé, bon dia una altra vegada. Nosaltres sí 

que hauríem de fer una proposta i és que, vaja, durant aquesta legislatura a tots els membres 
de la Corporació se li feren classes de teologia, exegesi, i hermenèutica per a interpretar com 
cal el que deia el Partit Popular durant la legislatura passada. Perquè resulta realment 
sorprenent com s’intenta girar-ho i estar intentant justificar l’injustificable, perquè no té cap 
justificació, i com no és que vaig voler dir. Miren, senyors, les actes no menteixen, les actes 
estan ací, i les hemeroteques estan per a alguna cosa, i les actes estan per a alguna cosa. I 
estan per a consultar-les, i vostés han dit moltíssimes coses amb les quals nosaltres en principi 
en moltes ocasions hem estat d’acord. 

Però el que no poden fer vostés és ara vindre i fer el discurs contrari, no poden o no 
haurien de fer-ho. 

Parlen vostés de lleialtat. Bé, la lleialtat és que és un concepte abstracte, per desgràcia 
com tots, perquè clar a mi em preocupa que el Sr. Alcalde no és responsable de les opinions 
del seu grup, sinó de les seues pròpies. Aquest és el concepte de lleialtat del Sr. Alcalde 
d’aquest Ajuntament. És un concepte de lleialtat, doncs, que per descomptat no compartim els 
segregacionistes. Si aquest és el tractament que el Sr. Alfredo Castelló dóna als membres del 
seu propi partit i del seu Equip de Govern, imaginem quin tractament podem estar esperant 
els membres de l’oposició. 

Sr. Muniesa, falta vosté a la veritat reiteradament, vostés n’alliberen 8, pretenen 
alliberar-ne 8, perquè no se’ls ha permés alliberar fins a 14 persones que era la proposta que 
vostés feien inicialment. És a dir, cinc persones, 2 o fracció per regidors de l’Equip de 
Govern, i 9 persones de la Junta de Govern que si no em fallen les matemàtiques en fan 14, 
són 14 persones. Vostés haurien tingut la capacitat d’alliberar fins a 14 persones sent 9 
regidors. És que la cosa té nassos, és que la cosa no és com vostés l’estan contant. 

Falta de resposta per part de l’oposició en Junta de Portaveus. Nosaltres vam fer una 
proposta en Junta de Portaveus, i el Sr. Castelló ens va dir que resultava absurda i il·lògica, 
quan era una proposta basada en la proporcionalitat que ell mateix defensava. 

 
El SR. ALCALDE indica: “ Sr. Goig, perdone que l’interrompa. Per una qüestió de 

jugar el més net possible, els pregaria que quan feren una cita de qualsevol regidor fóra el més 
aproximada a la realitat. Jo simplement vaig dir en el moment que si allò li semblava a vosté 
racional. No parlí ni d’il·lògic ni d’absurd, vaig dir “i açò et sembla a tu racional?”. 

Per favor, en la mesura dels possibles, citem les qüestions el més exactes, perqué ja...”. 
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El portaveu del Grup SP, SR. GOIG, diu: “Bé, anem a la textualitat, perquè jo no 
recordava les paraules, però anem a la textualitat, i la textualitat és que SP presenta una 
proposta a més avalada per les intervencions del Sr. Castelló i del Sr. Borrás durant la 
legislatura passada en aquesta mateixa acta, i com diu Sr. Castelló.” 

 
El SR. ALCALDE indica: “Jo li vaig dir, i a vosté això li sembla una proposta 

racional, 6 de l’Equip de Govern per a gestionar 60 milions euros, i 6 de l’oposició per a 
controlar.”  

 
El Portaveu del Grup, SP, SR. GOIG, manifesta: “Sr. Castelló, mire, eixes eren les 

propostes que feia el Sr. Silvestre Borrás, per tant SP opta per no fer propostes, i perquè opta 
per expressar opinions, perquè les propostes, Fernando, jo crec que no han de vindre de 
l’oposició; l’oposició ha d’aportar la seua opinió, i que siga l’Equip de Govern el responsable, 
o siga, de fer després les propostes, perquè aquests senyors, a causa de la seua incoherència 
estan jugant a un joc ací de llevar-se els morts de damunt, de llevar-se els cadàvers de 
damunt. I què fa?: no, no, feu-me proposta vosaltres, traieu-me vosaltres del tema. No senyor, 
heu d’arribar ací i heu de manifestar la vostra postura, i si la vostra postura vos deixa com uns 
incoherents hauríeu d’assumir-ho. 

Nosaltres, els grups polítics de l’oposició, donat el tractament d’irracional a alguna de 
les propostes, el que hem de fer, pense des del meu punt de vista, és plantejar opinions, i que 
siguen els senyors de l’Equip de Govern els qui estiguen plantejant a través d’eixes opinions 
quines són les propostes, però no estar traient nosaltres les castanyes del foc a un govern que, 
perquè vol, estiga en minoria. 

Recordem-ho: fins a la possibilitat d’alliberar 14 regidors, o siga 14 alliberats, perdó, 
amb 9 regidors. És que la qüestió és molt grossa, és que la qüestió és molt grossa...  

Bé, dels sous, els sous continuen iguals i si vol me’n vaig a les actes i llig el que deien 
dels sous els senyors del PP. Clar, com després li faran la interpretació espiritista, no del 
tema, doncs no servirà per a res, perquè és que tot el que diuen i tot el que està escrit no val. 

Ho lamente, i quant als assessors i alliberats doncs més de la mateixa cosa, el tema és 
més de la mateixa cosa. 

Per tant, nosaltres continuarem en la nostra mateixa postura. Presentarem una esmena, 
presentarem una esmena creiem que per responsabilitat, perquè pel fet que no s’aprove aquest 
tema, aquest Ajuntament no pot ni ha de parar-se, i la nostra esmena és que fins que s’arribe a 
un acord en aquest tema i fins que hi haja una proposta per part del PP, que és qui l’ha de fer, 
és que es retiren els punts segon, tercer, quart i cinqué d’aquest expedient, que és el nombre 6 
i que hui ens porta a aquest Ple. Eixa és la nostra proposta i la mantenim.” 

 
La portaveu del Grup PSOE, Sra. CALERO, manifesta: “Jo crec, Sr. Muniesa, que ha 

tingut una defensa un poc pobra del canvi tan radical de fa 4 anys, i no fa 4 anys Jo vull 
especificar que no solament de fa 4 anys, és que durant aquests 4 anys l’arma política de 
desgast a l’anterior Equip de Govern era el tema dels sous, era el tema dels alliberats, 
aleshores basar-se el Sr. Muniesa com s’ha basat en el que va dir Chover per a la defensa, 
crec que això... Jo també vull dir que les actes són públiques i que es poden llegir 
perfectament. 

Miren, senyors del PP, açò ho podíem haver tingut solucionat ja en el reglament si 
l’haguérem tingut aprovat. Nosaltres teníem tretze vots, podíem haver aprovat un reglament 
de l’Ajuntament sense cap problema, perquè teníem 13 vots, però créiem que un reglament 
municipal no es podria aprovar sense el major partit de l’oposició, i aleshores per això vam 
estar treballant amb el PP per a veure si arribàvem a algun acord, i va ser impossible, perquè 
no volien aprovar el reglament. 

I en el reglament que vostés van proposar, en el reglament ells ja proposaven un 
regidor o assessor per grup polític per a l’Equip de Govern, i un regidor o assessor per cada 
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dos regidors del grup polític. Aleshores, si no erre els comptes, que potser m’equivoque, que 
amb eixa proposta hui el PP tindria solament cinc alliberats, cinc o sis, d’acord? 

Això, torne a dir que ho podríem tindre aprovat, perquè a més nosaltres el que 
plantejàvem era aprovar el reglament per a posar-lo en funcionament en aquesta legislatura, 
però no hi hagué manera. 

Torne a dir que la responsabilitat de governar la tenen vostés ara, i la responsabilitat 
d’arribar a acords la tenen vostés ara; no ens tiren la culpa també a l’oposició que no podem 
arribar a acords. 

Jo crec que la proposta, si volem de debò arribar a acords, la proposta del Sr. GOIG, jo 
crec que l’hauríem de tindre en consideració, perquè no paralitza l’Ajuntament que és el que 
nosaltres no tenim ganes, que es paralitze l’Ajuntament. S’aprova el tema dels sous, i 
exclusivament es deixa per a aquesta setmana de parlar del tema en profunditat dels alliberats. 

Crec que no és una proposta desgavellada si de veritat volem arribar a acords tota la 
corporació, funcionen les Comissions Informatives, perquè jo tampoc vull paralitzar 
l’Ajuntament, les comissions en la legislatura passada ja estava l’Ajuntament en 
funcionament. Perquè mire, nosaltres vam tindre l’habilitat d’ajuntar 13 vots, que vostés 
encara no la tenen. Crec que si el senyor secretari no creu que hi haja cap il·legalitat en eixe 
tema, crec que hauríem de valorar tots els grups polítics l’esmena que ha fet Segregación 
Porteña perquè posa en funcionament l’Ajuntament, continua l’Ajuntament en funcionament, 
s’aproven les comissions, s’aproven els sous, s’aprova tot, i es deixa en stand by, però per poc 
de temps, el tema dels alliberats. 

Crec que és una, i nosaltres tindrem en compte eixa proposta, i espere que perquè 
arribem a un acord en aquesta setmana el Sr. Alcalde hauria de prendre en consideració també 
aquesta esmena. Gràcies.” 

 
El SR. ALCALDE-PRESIDENT, indica: “Gràcies, Sra. Calero. Li’n volia fer una, 

abans de donar la paraula al ponent perquè fera aquest debat, de dir-li que la proposta de 
Jaime Goig parla de mantindre el punt primer, en el qual es parla del cobrament dels regidors 
per assistències a Comissions, a Junta de Portaveus, etc., i el punt segon ja no vol que es vote 
que és el dels sous, i el punt tercer que és dels alliberats de l’Equip de Govern tampoc, i el de 
regidors amb dedicació exclusiva tampoc. I el cinqué d’assistències tampoc, i el que sí que es 
manté ja és el dels grups polítics i el del grup polític tant com el nombre global com per a ser 
grup polític.  

Clar, eixe és el tema, és que em sembla que hi havia una xicoteta diferència. En 
qualsevol cas, Sr. Muniesa, té vosté la paraula.” 

 
El portaveu del Grup PP, SR. MUNIESA, manifesta: “Bé, bon dia una altra vegada. 

De nou, Sr. Goig, la proposta evidentment és nostra. Vosté presenta si no hi està d’acord en 
Junta de Portaveus, per telèfon parlant amb nosaltres quan hauria volgut en tot aquest temps 
una alternativa, que és el que en eixes Juntes de Portaveus s’ha estat dient. L’esmena que 
vosté presenta és simplement una esmena de supressió, no és una alternativa; suprimeix, i 
punt. 

Mire, amb aquesta proposta que nosaltres hui portem al Ple reitera la coherència que 
l’actual alcalde, en el seu moment portaveu del partit, afirmava en 2003, portaveu suplent. 
Nosaltres no estem en absolut en contra, en contra que hi haja alliberats en aquest 
Ajuntament, i que hi haja gent amb dedicació exclusiva, en absolut. Coincidisc amb el que ha 
dit Miguel Ángel Cortés en la seua intervenció, en el sentit que és necessari en l’Ajuntament 
anar tendint cap a eixes qüestions, és necessari i hi estic d’acord. Diguen vostés on està la 
incoherència. 

 Mire, serem un govern en minoria, ho hem dit, ho va dir en la seua investidura 
l’alcalde Alfredo Castelló, però amb les mateixes responsabilitats, amb les mateixes 
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obligacions, i per eixa situació nosaltres vam fer la proposta que hui portem a aquest Ple, 
davant l’absència total i absoluta de propostes alternatives. 

Parlàrem en aquella primera reunió de diverses propostes que s’havien previst, des del 
ROM, des de converses fins i tot amb portaveus o qui havien nomenat els seus propis 
portaveus com a persona que representava eixe grup, i d’ací que fins i tot es diguera allò que 
per cada 4, un, i per proporcions de dos, un; perquè hi havia grups polítics que ens havien fet 
arribar eixa idea. La sorpresa, evidentment, és que després es va fer el mutisme més absolut. 

Sr. Fernández, agraïsc la seua coherència, evidentment, no exempta de crítica política 
que és al que vosté evidentment ve a aquest ple, però de veritat, ¿com és possible que 
flexibilitzem encara més la nostra postura? Hem posat les cartes sobre la taula, els hem dit 
que aquesta situació és la de partida, és la que hi havia, i sobre eixa parlem, però clar, quan 
llevant les honroses excepcions a què hui he fet referència d’EU i del BLOC, que sí que 
diuen, doncs bé, anem a continuar amb aquesta situació, i diuen, bé anem a veure si arribem a 
un acord amb el famós ROM, no es diu res més absolutament. Reunions, telefonades, 
reunions sempre amb llum i taquígraf en eixes Juntes de Portaveus, i evidentment no és un 
discurs contrari el que hui hem portat ací, ni difereix del que hem mantingut durant els 4 anys 
que hem estat oposició. Perquè mire, vosté ha fet referència al ROM, Sra. Calero, i jo vull 
recordar-li que la seua proposta de ROM, en el primer esborrany no feia referència a la 
quantitat d’assessors, però la seua proposta era que cada 4 regidors, un assessor més un per 
cada fracció superior a dos, més directors d’àrees sense limitació, més assessoria jurídica 
sense limitació, més un Gabinet d’Alcaldia que també es deixava a la llibertat de qui ocupara 
l’Alcaldia, la llibertat de nomenar assessors. 

I en això és el que nosaltres no estàvem d’acord. Va haver-hi un segon esborrany 
sobre eixe mateix reglament en el qual es parlava d’assessors o regidors amb dedicació. Tots 
els grups, un regidor o assessor donava, independent del nombre que hi haguera, un per cada 
cinc, i més un per fracció superior a tres; directors d’àrees, funcionaris o no, sense limitació, 
assessoria jurídica amb un Gabinet d’Alcaldia d’un cap de gabinet més un assessor, i tota la 
Junta de Govern en tots dos casos alliberada.  

Això era una proposta alliberada, a la qual, és veritat, és cert, nosaltres ací 
presentàvem esmena, i li déiem com era el que enteníem que havia de ser la nostra proposta, 
que és la que vosté esbiaixadament ha llegit, perquè nosaltres no parlàvem de Junta de 
Govern alliberada, perquè déiem que enteníem que si s’alliberaven regidors o assessors per 
grups polítics, eren els que havien d’assumir eixa responsabilitat, i suprimíem eixa llibertat de 
poder nomenar directors a mansalva a part dels regidors existents, o assessories jurídiques. 

És més, limitàvem el tema del gabinet perquè enteníem que el Gabinet d’Alcaldia 
havia de nodrir-se d’una forma específica per l’especial rellevància i labor. Hi havia un cap de 
gabinet, que l’assimilàvem al cap de relacions externes que existeix en la relació de llocs de 
treball de l’Ajuntament; és més, fins i tot arribàvem a un principi d’acord en el qual parlàvem 
de catalogar-lo a un nivell d’assessor, més un assessor evidentment de l’alcalde alliberat. 

Eixa era la proposta que dúiem nosaltres en eixe reglament. Però ací es quedà. En 
l’última proposta, nosaltres li la vam fer arribar i no rebérem cap tipus de comunicació, 
perquè evidentment vostés no consentien en una altra sèrie de qüestions que són les que hui 
ací els estic dient. 

Mire, amb la proposta que nosaltres hem portat al Ple, ho reiterem, hi ha un descens 
del 40% del cost del personal alliberat de l’Equip de Govern. No, no és que fóra el que fóra 
anàvem a mantindre aquesta proposta; aquesta és la mateixa proposta amb la limitació que 
van aprovar vostés en la passada legislatura, és a dir, és la mateixa proposició amb reducció 
d’alliberats. Mire, la impressió que ens ha fet hui, em dol haver-ho de dir, és que hui no s’ha 
mantingut eixa oposició constructiva de la qual vosté parlava. ¿De debò, pensen que 
compleixen el seu deure, de debò pensen que açò agilita tràmits quan sembla que l’acord 
deriva de reunions entre grups a les quals no se’ns traslladen les seues propostes, a nosaltres 
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que som l’Equip de Govern, per a intentar arribar a acords amb vostés? Doncs no em sembla 
lògic. 

No proposen res en les Juntes de Portaveus, tres Juntes de Portaveus, el 22 de juny, el 
26 de juny, el passat 29, i en eixa última Junta de Portaveus l’alcalde fa una referència fins i 
tot dient-los que els telefonarem, que es posen en contacte amb nosaltres, que volem conéixer 
proposicions, propostes, per a... És més, quan se’ns diu: bé, i si açò no ix, què? Nosaltres li 
déiem: no passa res, ens dedicarem, seguirem dedicant-nos, amb la limitació evident que 
suposa el fet que molts de nosaltres o molts dels meus companys hagen d’atendre les seues 
responsabilitats laborals. Però ni una telefonada. 

El que realment em crida poderosament l’atenció, que hui en aquest punt estem parlant 
és el tema de l’Equip de Govern, i tant el Partit Socialista, com bé ha deixat a les clares EU, i 
el BLOC, perquè així ho han dit, estan d’acord amb eixe alliberament, però el PSOE sembla 
ser que no està per eixa labor, no sabem molt bé per quin criteri. 

Poc o res té a veure aquest Partit Socialista amb els de legislatures anteriors, on gent 
com Marga Pin o Rafa Tavares. Doncs no, i en el 95 els vam tornar a reposar eixe sou al 
Partit Popular amb vostés en el govern. Mire, he treballat 10 anys per a aquest Ajuntament, i 
hui segurament he complit un somni, el somni de ser portaveu del meu partit, en aquest 
hemicicle, de poder treballar i proposar qüestions en principi de mer funcionament però en el 
rerefons en coincidència del que diu Quico Fernández de voler dedicar tot el meu esforç a 
poder solucionar els problemes reals de la gent, i de debò em sent avergonyit de postures, o de 
determinades postures, que es mantenen per part de determinats grups. 

Mire, no es pot avalar aquesta postura intentant insinuar el desgast polític patit durant 
una legislatura perquè bàsicament no depén únicament i exclusiva d’açò, sinó que la gent. Els 
ciutadans són bastant més intel·ligents, i quan voten, voten a un conjunt de gestió, no pel fet 
d’alliberar un Equip de Govern. 

El mig esbós de proposta que parlaven de representativitat o tal tampoc no són 
propostes fermes i és el que deia, evidentment, i que estàvem sempre disposats a tractar i a 
parlar. 

Hui tenien una oportunitat de dissipar dubtes molts de vostés sobre el tipus d’oposició 
que s’anava a fer, si és de cara a la galeria que vostés han anat manifestant de col·laboració de 
constructius, que hui hem tingut gràcies a Déu algun exemple, i de l’altra gens constructiva, 
de bloqueig simplement, per bloquejar. Sempre hem donat mostres de respecte i lleialtat a 
l’Equip de Govern, els ho reitere, quan vostés han estat en minoria, els respectàrem el tema, 
perquè és una qüestió de coherència i que ens creiem que encara que un govern siga minoria 
ha de posseir i exercir totes les competències, per exemple en Junta de Govern. I no articular 
cap acció quan es quedaven en minoria, per exemple fins i tot per a aquest tema de les 
dedicacions exclusives, perquè sempre van mantindre el seu estatus, eixe mateix estatus. Per 
tant, no em queda més que demanar-los novament eixe exercici de responsabilitat, i que voten 
favorablement la proposta. Moltes gràcies.” 
 
 Durant el debat, el Grup Municipal de Segregación Porteña presenta única esmena de 
supressió consistent a eliminar els apartats tercer, quart i cinqué de la part dispositiva. 
 Esmena que, sotmesa a votació, és rebutjada per 12 vots a favor de SP i PSOE, i 13 
vots en contra de PP, BLOC i EU. 
 

A la vista de tot això exposat, se sotmés a votació el fons de l’assumpte, l’Ajuntament 
en Ple, per 11 vots a favor de PP i BLOC, 12 vots en contra de PSOE i SP i 2 abstencions 
d’EU, ACORDA: 
 No aprovar la proposta transcrita més amunt. 
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7 CREACIÓ LLOCS DE TREBALL RESERVATS A PERSONAL EVENTUAL. 
EXPT. 26/07-C  
 Vista la proposta de l’Alcaldia, el tenor literal de la qual diu: 
 “Vist que, la legislació vigent permet en ocasió de la constitució d’una nova 
corporació, o en el moment de l’aprovació del Pressupost anual, crear llocs de treball 
reservats a personal eventual que prestarà funcions de confiança o assessorament especial als 
membres de la corporació o aquelles altres que el Ple de la corporació determine en ocasió de 
la seua creació. 
 Vist que en el Pressupost Municipal vigent aquesta figura de personal eventual apareix 
en la Relació de Llocs de Treball amb funcions d’assessorament als grups polítics municipals 
i té la consignació pressupostària adequada per a atendre la despesa que ocasionen els que 
fins ara hi havia (en el Pressupost Municipal figuren 3 llocs de treball reservats a personal 
eventual). 
 Vist que, en la sessió plenària del vint-i-huit de juny de dos mil tres es va mantindre 
l’estructura del personal eventual que era habitual en l’organització de l’Excm. Ajuntament 
de Sagunt de manera que prestaren els seus serveis com a assessor dels diferents grups 
polítics que integren la corporació, al mateix temps que es va procedir a igualar les 
retribucions de tots ells, fixant-ne un per cadascun dels grups polítics amb representació en 
l’Ajuntament (fins a sis). 
 Vist que el Ple de la corporació, en la sessió del vint-i-huit de juny de dos mil tres 
assenyalava en la part dispositiva de l’acord adoptat: PRIMER: Establir un màxim de sis llocs 
de treball (un per cada grup polític) reservats a personal eventual dels existents en la relació 
de llocs de treball que figura com a annex al Pressupost. Aquest personal realitzarà funcions 
d’assessorament al grup polític municipal al qual es trobe adscrit. SEGON: .......... TERCER: 
L’Alcaldia-Presidència, a sol·licitud del portaveu del grup polític municipal corresponent, 
procedirà al nomenament de la persona que resulte proposada, tenint en compte que aquests 
nomenaments són incompatibles amb l’assignació de dedicació exclusiva del regidor que 
puga correspondre a cada grup”. 
 Vist que, mentre no es faça la reestructuració dels òrgans de govern i de control de 
l’Excm. Ajuntament de Sagunt (en seu del Reglament Orgànic Municipal pendent) i es 
reflectisca aquesta estructura en el Pressupost Municipal corresponent, s’estima convenient la 
modificació, amb canvis mínims que afecten el grup polític majoritari, dels acords plenaris 
anteriors i és establiment d’un assessor (personal eventual) al servei de cadascun dels grups 
polítics municipals amb representació en l’Ajuntament. 
 Atés que l’article 73.3, segon paràgraf de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les 
bases del règim local, en prohibir que les dotacions econòmiques que el Ple de les 
corporacions locals pot destinar al funcionament dels grups polítics municipals “puguen 
destinar-se al pagament de remuneracions de personal de qualsevol tipus al servei de la 
corporació“, està indirectament imposant que el personal al qual s’assigna aquestes funcions 
dins dels grups municipals constituïts en la corporació (confiança i assessorament) haja 
d’entrar de ple dins del personal eventual de l’Ajuntament. 
 Atés que el present acord se sosté legalment en les previsions establides en l’article 
104 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local , que indica: “1. El 
nombre, característiques i retribucions del personal eventual serà determinat pel Ple de cada 
corporació al començament del seu mandat. Aquestes determinacions solament podran 
modificar-se amb motiu de l’aprovació dels Pressupostos anuals. 2. El nomenament i 
cessament d’aquests funcionaris és lliure i correspon a l’Alcaldia o a la Presidència de 
l’entitat local corresponent. Cessen automàticament en tot cas quan es produïsca el 
cessament o expire el mandat de l’autoritat a la qual presten la seua funció de confiança o 
assessorament. 3. Els nomenaments de funcionaris d’ocupació, el règim de les seues 
retribucions i la seua dedicació es publicaran en el Butlletí Oficial de la Província i, si escau, 
en el de la corporació”. 
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 Atés que el present acord no ha pogut ser dictaminat per cap Comissió Informativa 
perquè no estan constituïdes encara. 
 ES PROPOSA AL PLE DE LA CORPORACIÓ L’ADOPCIÓ DELS SEGÜENTS 
ACORDS: 
 PRIMER: Establir un màxim de cinc llocs de treball reservats a personal eventual (un 
per cada grup polític municipal). Aquest personal realitzarà funcions de confiança o 
assessorament al grup polític municipal al qual s’adscriga. 
 SEGON: Les retribucions a percebre pel personal eventual (assessor de grups polítics 
municipals) es calcula en 28.794,36 euros anuals, percebuts en 14 pagues. 
 TERCER: L’Alcaldia-Presidència, a sol·licitud del portaveu del grup polític municipal 
corresponent, procedirà al nomenament de la persona que resulte proposada.  

QUART: En el cas que els grups polítics municipals opten per fixar la dedicació 
exclusiva per a algun dels seus membres que no ocupe delegacions de l’Alcaldia, es 
disminuirà en un lloc de treball el nombre de personal eventual destinat al seu servei.  

CINQUÉ: Amb la finalitat de dur a efecte aquests acords s’efectuaran els ajustaments i 
les modificacions en el Pressupost Municipal que procedisquen en dret.” 

 
A la vista de tot aixòexposat, l’Ajuntament en Ple, per 11 vots a favor de PP i BLOC, 

12 vots en contra de PSOE i SP, i 2 abstencions d’EU, ACORDA: 
 No aprovar la proposta transcrita més amunt. 
 
8 NOMENAMENT REPRESENTANTS DE LA CORPORACIÓ EN PERSONES 
JURÍDIQUES, ORGANITZACIONS O ASSOCIACIONS EXTERNES A 
L’AJUNTAMENT. EXPT. 22/07-C: 
 Vist que el dia setze de juny de l’actual es va constituir la nova Corporació Municipal, 
després de les eleccions locals celebrades a aquest efecte el passat 27 de maig de 2007 

Atés que, segons estableix l’article 38 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de 
les Corporacions Locals, dins dels trenta dies següents al de la sessió constitutiva, el Ple de la 
Corporació ha de resoldre, entre altres qüestions, sobre el nomenament de representants de la 
Corporació en òrgans col·legiats que siguen competència del Ple. 
 
 A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament en Ple, per 9 vots a favor de PP i 16 
abstencions de PSOE, SP, BLOC i EU, ACORDA: 

ÚNIC: Nomenar els següents representants de la Corporació en els òrgans col·legiats 
que a continuació s’indica: 
- Consorci Provincial Prevenció, Extinció d’Incendis i Salvament de València: 

* Sra. A. Leonor Murciano Rodríguez. 
- Creu Roja: 
 * Sra. Davinia Bono Pozuelo. 
- Consell Escolar Municipal: 
 * Sra. Mª Teresa Peris Azpilicueta. 
- Junta Explotació riu Palància-Les Valls: 

* Sr. Juan Serrano Moreno. 
- Junta Explotació Xúquer-Alarcón-Contreras-Tous. 
 * Sr. Juan Serrano Moreno. 
- Consorci per a l’Execució de les Previsions del Pla Zonal de Residus de les Zones III i VIII 
(Àrea de Gestió 2): 
 * Sra. A. Leonor Murciano Rodríguez. 
- Associació Xarxa de Municipis Valencians cap a la Sostenibilitat: 
 * Sr. Sergio R. Muniesa Franco. 
- Junta Rectora del Parc Natural de la Serra Calderona: 
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 * Sr. Sergio R. Muniesa Franco. 
 
9 DESIGNACIÓ COMPOSICIÓ PER PART DE LA CORPORACIÓ DEL 
COMITÉ DE SEGURETAT I SALUT LABORAL. EXPT. 30/07-C. 
 Atés que, de conformitat amb el que preveuen tant la Llei 31/1995, de 8 de novembre, 
de Prevenció de Riscos Laborals, com el vigent Reglament de Salut Laboral aprovat per acord 
del Ple de l’Ajuntament de 28 de gener de 1997, després de la renovació de la Corporació 
Municipal es fa necessari designar-ne els representants en el Comité de Seguretat i Salut 
Laboral. 
 Atés el que disposa l’article 4 de l’esmentat reglament, el qual exposa que “els 
membres del Comité de Seguretat i Salut Laboral que ho siguen en representació de l’empresa 
seran triats pel Ple de l’Ajuntament a proposta de l’Alcaldia-Presidència". 

Vist que s’ha sol·licitat als diferents grups polítics la seua participació mitjançant la 
designació d’un membre. 
 
 A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament en Ple, per unanimitat, ACORDA: 
 Aprovar la composició per part de la Corporació del Comité de Seguretat i Salut 
Laboral: 
* Sr. Juan Serrano Moreno.  
* Sra. A. Leonor Murciano Rodríguez. 
* Sr. Miguel Chover Lara. 
* Sr. Manuel González Sánchez. 
 
10 DONAR COMPTE DE LA RESOLUCIÓ D’ALCALDIA DE NOMENAMENT 
DE MEMBRES JUNTA DE GOVERN LOCAL. EXPT. 12/07-C 

Es dóna compte al Ple de la Corporació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1085, de data 
20 de juny de 2007, el tenor literal de la qual és: 
 “Vist que, com a conseqüència de les eleccions locals celebrades el passat dia 27 de 
maig de 2007, la nova corporació municipal es va constituir en sessió extraordinària celebrada 
el dissabte 16 de juny. 
 Vist que, a tenor del que disposa la legislació vigent –article 20 de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de Mesures 
per a la Modernització del Govern Local– la Junta de Govern Local, independentment de les 
facultats que li puga delegar l’Alcaldia o altre òrgan municipal i d’aquelles altres atribucions 
que li atribuïsquen les lleis, com a òrgan d’assistència a l’alcalde en l’exercici de les seues 
atribucions, en raó de la seua població, és un òrgan necessari en aquest municipi. 
  Atés que, de conformitat amb el que disposa l’article 23 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de Mesures per a la 
Modernització del Govern Local, i article 52 i concordants del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat pel Reial Decret 
2568/1986, de 28 de novembre, els actes administratius d’organització que seguidament es 
dicten, són competència de l’alcalde. 

HE RESOLT: 
 PRIMER: Nomenar membres de la Junta de Govern Local els següents regidors i 
regidores: 
   Sr. Juan Serrano Moreno 
   Sr. Sergio Ramón Muniesa Franco 
   Sra. Antonia Leonor Murciano Rodríguez.. 
   Sr. Vicente Vayá Pla 
   Sra. Concepción Peláez Ibáñez. 
   Sra. Davinia Bono Pozuelo. 
   Sra. María Teresa Peris Azpilicueta. 
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   Sr. José Luis Martí González. 
 SEGON: Fixar, de conformitat amb l’article 112.2 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat pel Reial Decret 
2568/1986, de 28 de novembre, i mentre el Ple de la Corporació puga establir la periodicitat 
setmanal segons ha estat habitual en el funcionament d’aquest Ajuntament, una periodicitat 
quinzenal en la celebració de les sessions ordinàries d’aquest òrgan col·legiat. 
 TERCER: Les sessions ordinàries tindran lloc, amb la periodicitat assenyalada, els 
dimecres a les nou hores i trenta minuts. 
 QUART: Informar el Ple d’aquesta Resolució en la pròxima sessió que celebre. 
 CINQUÉ: Notificar-la personalment a les persones interessades. 
 SISÉ: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el Butlletí 
d’Informació Municipal. 
 SETÉ: Aquesta resolució produirà efecte a partir de l’endemà al de la seua notificació. 
 HUITENA: La Junta de Govern Local celebrarà, prèvia convocatòria, sessió 
constitutiva dins dels deu dies següents al de designació dels seus membres, en virtut del que 
disposa l’art. 112 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
Corporacions Locals.” 

  
A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament en Ple queda assabentat de la Resolució 

transcrita.  
 
11 DONAR COMPTE DE RESOLUCIÓ D’ALCALDIA DESIGNACIÓ TINENTS 
D’ALCALDE. EXPT. 13/07-C 

Es dóna compte al Ple de la Corporació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1086, de data 
20 de juny de 2007, el tenor literal de la qual és: 

 
“De conformitat amb el que disposa l’article 23 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 

Reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de Mesures per a la 
Modernització del Govern Local, i article 52 i concordants del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat pel Reial Decret 
2568/1986, de 28 de novembre,  

HE RESOLT: 
 PRIMER: Nomenar Tinents d’Alcalde els següents regidors i regidores, membres de 
la Junta de Govern Local , i per l’ordre que a continuació s’especifica: 
    1r. Sr. Juan Serrano Moreno 
  2n. Sr. Sergio Ramón Muniesa Franco 
  3r. Sra. Antonia Leonor Murciano Rodríguez.. 
  4t. Sr. Vicente Vayá Pla 
  5é. Sra. Concepción Peláez Ibáñez. 
  6é. Sra. Davinia Bono Pozuelo. 
  7é. Sra. María Teresa Peris Azpilicueta. 
  8é. Sr. José Luis Martí González. 
 SEGON: Informar el Ple d’aquesta Resolució en la pròxima sessió que celebre. 
 TERCER: Notificar-la personalment a les persones interessades. 
 QUART: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el Butlletí 
d’Informació Municipal.” 

A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament Ple queda assabentat de la Resolució 
transcrita.  
 
12 DONAR COMPTE DE RESOLUCIÓ D’ALCALDIA CONFERINT 
DELEGACIONS GENÈRIQUES I ESPECIALS EN REGIDORS. EXPT. 14/07-C 
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Es dóna compte al Ple de la Corporació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1087 de data 
20 de juny de 2007, el tenor literal de la qual és: 

 “Vist que, mitjançant Resolució de l’Alcaldia-Presidència de data 2 d’agost de 
1999, es van conferir a diferents membres de l’aleshores Comissió de Govern les delegacions 
genèriques corresponents a les àrees de gestió, al mateix temps que es conferien delegacions 
especials per a comeses específiques.  

Vist que les esmentades delegacions posteriorment van ser modificades mitjançant 
Resolució de data 27 de setembre de 2003, fins a arribar a la Resolució de l’Alcaldia-
Presidència núm. 2384, de 19 de juny de 2003, posteriorment modificada com a conseqüència 
de la supressió dels antics organismes autònoms i les delegacions que, abastant les facultats 
de dictar actes administratius que afecten tercers, s’han dictat fins al dia de hui.  

Atés que, de conformitat amb el que disposa l’art. 23.4 de la Llei 7/1985 de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local i els art. 43 i 44 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, l’alcalde pot delegar l’exercici de 
determinades atribucions en els membres de la Junta de Govern Local, sense perjudici de les 
delegacions especials que per a comeses específiques puga realitzar en favor de qualssevol 
regidors.  
 Atés que les delegacions genèriques es referiran a una o diverses àrees o matèries 
determinades. 
 Atés que, de conformitat amb el que disposa la Disposició Addicional Quarta del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, 
"l’estructura i l’organització dels serveis administratius de l’Ajuntament correspondrà, amb 
caràcter general a l’Alcaldia, amb assessorament de la Comissió de Govern, en el marc de les 
prescripcions del Reglament Orgànic o, en defecte d’això, del present Reglament". 
 Atés que, davant l’absència de Reglament Orgànic i Normativa específica de la 
Comunitat Autònoma, resulta d’aplicació el que disposa el Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals. 
 A la vista de tot això exposat, i en virtut de les atribucions que em confereix la 
legislació vigent, HE RESOLT: 
 PRIMER: Conferir delegacions genèriques en favor dels regidors membres de la Junta 
de Govern Local que a continuació s’indiquen.  

- Àrea de Presidència i Govern Interior:  
- Regidor delegat: Sr. Juan Serrano Moreno. 
- Àmbits de direcció i supervisió: 

- Presidència. 
- Règim Interior i Personal. 
- Gabinet de Comunicació i Relacions Externes. 
- Policia Local i Protecció Civil 
- Turisme 
- Platges 

- Àrea d’Economia i Finances: 
- Regidor delegat: Sr. Sergio Ramón Muniesa Franco. 
- Àmbits de direcció i supervisió: 

- Hisenda 
- Àrea de Benestar Social: 

- Regidora delegada: Sra. Davinia Bono Pozuelo. 
- Àmbits de direcció i supervisió: 

- Benestar Social 
- Cooperació al Desenvolupament. 
- Majors 
- Joventut 
- Dona 
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- Participació Ciutadana. 
- Agermanament 
- Promoció Econòmica 
- Sanitat i Consum. 
- Comerç i Mercats. 
- Cementeris 

- Àrea de Política Territorial i Sostenibilitat: 
- Regidor delegat: Sr. Sergio Ramón Muniesa Franco. 

  - Àmbits de direcció i supervisió: 
- Urbanisme 
- Activitats 
- Medi Ambient 

- Àrea d’Infraestructures: 
- Regidora delegada: Sra. María Teresa Peris Azpilicueta 
- Àmbits de direcció i supervisió: 

  - Patrimoni i Contractació 
- Aigües 
- Habitatge 
- Inversions i Projectes 
- Manteniment 

 - Mobilitat Urbana  
 - Àrea de Cultura, Educació i Esport 

- Regidor delegat: Sr. José Luis Martí González. 
- Àmbits de direcció i supervisió: 

- Cultura 
- Educació 
- Patrimoni Històric 
- Arxius i Biblioteques 
- Gabinet de Promocio del Valencià 
- Esports 
- Festes i Cultura Popular 

SEGON: Conferir delegacions especials a favor dels regidors que s’indica i per a les 
comeses específiques que a continuació es detallen: 

• Sr. Juan Serrano Moreno: 
- Presidència 
- Personal 
- Règim Interior 
- Gabinet de Comunicació i Relacions Externes. 
- Agricultura. 

• Sr. Sergio Ramón Muniesa Franco: 
- Hisenda 
- Urbanisme 
- Activitats 
- Medi Ambient 

• Sra. Antonia Leonor Murciano Rodriguez: 
- Policia Local i Protecció Civil 
- Societat Anònima de Gestió 
- Turisme 
- Platges 

• Sr. Vicente Vayá Pla: 
- Cultura 
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-  Educació 
- Patrimoni Històric 
- Arxius 
- Gabinet de Promoció del València 

• Concepción Peláez Ibáñez: 
- Promoció Econòmica 
- Comerç i Mercats 
- Sanitat i Consum 
- Cementeris 

• Sra. Davinia Bono Pozuelo: 
- Serveis Socials 
- Cooperació al Desenvolupament 
- Majors 
- Joventut 
- Dona 
- Participació Ciutadana 
- Agermanament 

• Sra. María Teresa Peris Azpilicueta:  
- Patrimoni i Contractació 
- Habitatge 
- Aigües 
- Inversions i Projectes 

• Sr. José Luis Martí González:  
- Esports 
- Festes i Cultura Popular 
- Mobilitat Urbana (trànsit, transport públic, accessibilitat, etc.) 
- Manteniment 

 TERCER: Les delegacions genèriques que es confereixen, sense perjudici que aquesta 
Alcaldia faça ús de la possibilitat de delegar la facultat de dictar actes administratius que 
afecten terceres persones després de la constitució de la Junta de Govern Local i la fixació de 
les seues competències, comprenen la direcció i gestió dels assumptes inclosos en les citades 
àrees i la supervisió de l’actuació dels regidors amb delegacions especials. Les delegacions 
especials abasten la facultat de direcció interna i gestió de l’àrea en general, o del servei de 
què es tracte respectivament, exclosa la facultat de dictar actes administratius que afecten 
tercers. 
 QUART: Els regidors delegats respondran de la seua gestió directament davant 
l’Alcalde. 
 CINQUÉ: La delegació requerirà, per a ser efectiva, l’acceptació per part del regidor 
delegat, entenent-se acceptada tàcitament si en el termini de tres dies hàbils comptadors des 
de l’endemà al de la notificació no presenta a l’alcalde una renúncia expressa. 
 SISÉ: Informar el Ple d’aquesta Resolució en la pròxima sessió que celebre. 
 SETÉ: Notificar-la personalment a les persones interessades. 
 HUITÉ: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el Butlletí 
d’Informació Municipal. 
 

A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament Ple queda assabentat de la Resolució 
transcrita.  
 
13 DONAR COMPTE DELEGACIÓ ESPECIAL PLA DINAMITZACIÓ 
PRODUCTE TURÍSTIC I DELEGACIÓ PRESIDÈNCIA COMISSIÓ SEGUIMENT 
DEL PLA. EXPT. 15/07-C 
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Es dóna compte al Ple de la Corporació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1088, de data 
20 de juny de 2007, el tenor literal de la qual és: 
 “Vist que, amb data 18 de setembre de 2006 aquest Ajuntament va subscriure un 
conveni amb el Ministeri d’Indústria, Turisme i Comerç, l’Agència Valenciana de Turisme i 
l’Associació d’Empresaris Turístics (ADETURSA) per al desenvolupament d’un Pla de 
Dinamització del Producte Turístic a Sagunt (València); en virtut d’un acord plenari 
d’aquesta Corporació Municipal de data 28 d’abril de 2005 i acord de Junta de Govern Local 
del dia 18 d’octubre de 2006. 
 Vist que, atenent el que preveu la clàusula huitena del conveni esmentat, segons la 
qual la Comissió de Seguiment del Pla de Dinamització de Producte Turístic que s’hi regula 
serà presidida pel president d’aquest Ajuntament o persona en qui delegue; aquest alcalde 
considera convenient delegar en la regidora delegada de Turisme aquesta presidència així 
com la gestió del conveni que ens ocupa. 

Atés que, de conformitat amb el que disposa l’art. 23.4 de la Llei 7/85 de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, 
de Mesures per a la Modernització del Govern Local, i els art. 43 i 44 del RD 2568/1986, pel 
qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
Corporacions Locals (ROF), l’Alcaldia pot delegar l’exercici de determinades atribucions en 
els membres de la Junta de Govern Local, sense perjudici de les delegacions especials que per 
a comeses específiques puga realitzar en favor de qualssevol regidors.  
 Atés que la present delegació seria emmarcable en l’apartat 5.a) de l’article 43 del 
ROF, corresponent a les delegacions especials relatives a un projecte o assumpte determinat. 
 Atés que, de conformitat amb el que estableix la Disposició addicional quarta del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, 
"l’estructura i organització dels serveis administratius de l’Ajuntament correspondrà, amb 
caràcter general a l’Alcaldia, amb assessorament de la Comissió de Govern, en el marc de les 
prescripcions del Reglament Orgànic o, en defecte d’això, del present Reglament". 
 Atés que, davant l’absència de Reglament Orgànic i Normativa específica de la 
Comunitat Autònoma resulta d’aplicació el que disposa el Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals. 
 A la vista de tot això exposat, i en virtut de les atribucions que em confereix la 
Legislació vigent, HE RESOLT: 
 PRIMER: Conferir delegació especial en favor de la regidora delegada d’aquest 
Ajuntament, Sra. A. Leonor Murciano Rodríguez, per a la gestió del conveni subscrit amb el 
Ministeri d’Indústria, Turisme i Comerç, l’Agència Valenciana de Turisme i l’Associació 
d’Empresaris Turístics (ADETURSA) per al desenvolupament d’un Pla de Dinamització del 
Producte Turístic a Sagunt; delegant-li així mateix la Presidència de la Comissió de 
Seguiment del Pla esmentat.  
 SEGON: La delegació contindrà totes les facultats delegables de l’Alcaldia per a 
aquest assumpte, exclosa la facultat de dictar actes administratius que afecten tercers. 
 TERCER: La regidora delegada respondrà de la seua gestió directament davant 
l’alcalde. 
 QUART: La delegació requerirà, per a ser efectiva, l’acceptació per part del regidor 
delegat, entenent-se acceptada tàcitament si en el termini de tres dies hàbils comptadors des 
de l’endemà al de la notificació no presenta a l’alcalde una renúncia expressa. 
 CINQUÉ: Informar el Ple d’aquesta Resolució en la pròxima sessió que celebre. 
 SISÉ: Notificar-la personalment a la persona interessada. 
 SETÉ: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el Butlletí 
d’Informació Municipal. 
  

A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament Ple queda assabentat de la Resolució 
transcrita.  
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14 DONAR COMPTE DE RESOLUCIÓ D’ALCALDIA DELEGACIÓ EN 
REGIDORS LA PRESIDÈNCIA D’ORGANISMES AUTÒNOMS. EXPT. 16/07-C 

Es dóna compte al Ple de la Corporació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1089, de data 
20 de juny de 2007, el tenor literal de la qual és: 
 “Atés que els Estatuts de l’organisme autònom local “Consell Local Agrari de 
Sagunt”, aprovats en la sessió plenària ordinària de 24 de juny de 2004 (BOP de València 
núm. 247 de 16/10/2004) en el seu art. 8 possibiliten la delegació de la seua efectiva 
presidència i la designació de Vicepresidència en regidors de la Corporació municipal. 
 Atés que el Reglament del consell sectorial “Consell Sectorial Agrari de l’Ajuntament 
de Sagunt”, aprovats en sessió plenària ordinària de 24 de juny de 2004 (BOP de València 
núm. 242 de 11/10/2004) en el seu art. 2 possibiliten la delegació de la seua efectiva 
Presidència en un regidor de la Corporació municipal. 
 Atés que, segons es disposa en l’art. 21 de la Llei 7/1985 i art. 43 i següents del ROF 
l’Alcaldia pot delegar l’exercici de determinades atribucions en els tinents d’alcalde i altres 
regidors. 
 A la vista de tot això exposat, en ús de les atribucions que m’atorga la legislació 
vigent, HE RESOLT: 
 PRIMER: Delegar la Presidència i designar la Vicepresidència de l’organisme 
autònom “Consell Local Agrari de Sagunt” en els següents regidors: 
 President: Juan Serrano Moreno. 
 Vicepresident: Vicente Vayá Pla. 
 SEGON: Delegar la Presidència del Consell Sectorial Agrari de l’Ajuntament de 
Sagunt en el següent regidor: 
 Juan Serrano Moreno. 
 TERCER: El president i els vicepresidents tindran totes les facultats que els 
atribueixen els Estatuts de l’organisme autònom “Consell Local Agrari de Sagunt” i el 
Reglament del consell sectorial “Consell Sectorial Agrari de l’Ajuntament de Sagunt” 
respectivament. 
 QUART: La delegació requerirà, per a ser efectiva, l’acceptació per part del regidor 
delegat, entenent-se acceptada tàcitament si en el termini de tres dies hàbils comptadors des 
de l’endemà al de la notificació no presenta a l’alcalde una renúncia expressa. 
 CINQUÉ: Informar el Ple d’aquesta Resolució en la pròxima sessió que celebre. 
 SISÉ: Notificar-la personalment a les persones interessades. 
 SETÉ: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el Butlletí 
d’Informació Municipal. 
 

A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament Ple queda assabentat de la Resolució 
transcrita.  
 
15  DONAR COMPTE DE RESOLUCIÓ D’ALCALDIA DELEGACIÓ EN 
REGIDORS PRESIDÈNCIA CONSELLS SECTORIALS, CONSELL 
ADMINISTRACIÓ ORGANITZACIÓ ESPECIALITZADA GABINET 
COMUNICACIÓ I RELACIONS EXTERNES, I CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL. 
EXPT. 18/07-C 

Es dóna compte al Ple de la Corporació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1102, de data 
20 de juny de 2007, el tenor literal de la qual és: 
 “Atés que, en l’articulat de tots els estatuts vigents reguladors dels Consells Sectorials 
creats per aquesta Corporació Municipal, s’estableix que la Presidència serà exercida per 
l’Alcalde-President de la Corporació o el regidor o regidora en qui delegue. 

Atés que, en l’article 131.1 del RD 2568/86, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals (ROF), 
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s’estableix que, en tot cas, els consells sectorials estaran presidits per un membre de la 
Corporació, nomenat i separat lliurement per l’alcalde, que actuarà com a enllaç entre aquella 
i el Consell.  
 Atés que, en l’article 5 dels vigents Estatuts de l’Organització Especialitzada per a la 
Prestació del Servei de Gabinet de Comunicació i Relacions Externes, es disposa que el 
president del seu Consell d’Administració serà designat per l’alcalde entre els membres 
regidors del Consell. 

Atés que el president del Consell Escolar Municipal de Sagunt serà l’alcalde/essa o 
regidor/a en qui delegue, de conformitat amb el que disposa l’article 9 del Decret 111/1989 
del Consell de la Generalitat Valenciana, pel qual es regulen els Consells Escolars Territorials 
i Municipals, en relació amb l’article 3 de l’Ordre de 3 de novembre de 1989, de la 
Conselleria de Cultura, Educació i Ciència, per la qual es regula el procediment per a la 
constitució dels Consells Escolars Municipals de la Comunitat Valenciana en 
desenvolupament del Decret 111/89. 

Atés que, de conformitat amb el que disposa l’art. 23.4 de la Llei 7/1985 de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local i els art. 43 i 44 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, l’alcalde pot delegar l’exercici de 
determinades atribucions en els membres de la Junta de Govern Local, sense perjudici de les 
delegacions especials que per a comeses específiques puga realitzar en favor de qualssevol 
regidors.  
 
 A la vista de tot això exposat, en ús de les atribucions que m’atorga la legislació 
vigent, HE RESOLT: 
 PRIMER: Delegar la Presidència dels següents Consells Sectorials en els regidors i 
regidores que a continuació s’indica: 

- Consell Municipal de Medi Ambient: 
• Sr. Sergio Ramón Muniesa Franco. 

- Consell Municipal d’Agricultura: 
• Sr. Juan Serrano Moreno. 

- Consell Municipal de la Dona: 
• Sra. Davinia Bono Pozuelo. 

- Consell dels Majors de Sagunt: 
• Sra. Davinia Bono Pozuelo. 

- Consell Municipal de Benestar Social: 
• Sra. Davinia Bono Pozuelo. 

- Consell Municipal de Pau, Solidaritat i Cooperació: 
• Sra. Davinia Bono Pozuelo. 

- Consell Econòmic i Social de Sagunt:  
• Sra. Concepción Peláez Ibáñez. 

- Consell Municipal de Cultura: 
• Sr. Vicente Vayá Pla. 

- Consell Municipal de Menjadors Escolars: 
• Sr. Vicente Vayá Pla. 

- Consell Municipal de l’Esport: 
• Sr. José Luis Martí González. 

- Consell Municipal per a l’Accessibilitat de Sagunt: 
• Sr. José Luis Martí González. 

SEGON: Delegar la Presidència del Consell d’Administració de l’Organització 
Especialitzada Gabinet Comunicació i Relacions Externes en: 

• Sr. Juan Serrano Moreno. 
TERCER: Delegar la Presidència del Consell Escolar Municipal en: 
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• Sr. Vicente Vayá Pla. 
QUART: Els presidents tindran totes les facultats que els atribueixen els estatuts dels 

Consells respectius. 
 CINQUÉ: La delegació requerirà, per a ser efectiva, l’acceptació per part dels regidors 
delegats, entenent-se acceptada tàcitament si en el termini de tres dies hàbils comptadors des 
de l’endemà al de la notificació no presenta a l’alcalde una renúncia expressa. 
 SISÉ: Informar el Ple d’aquesta Resolució en la pròxima sessió que celebre. 
 SETÉ: Notificar-la personalment a les persones interessades. 
 HUITÉ: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el Butlletí 
d’Informació Municipal.” 
 

A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament Ple queda assabentat de la Resolució 
transcrita.  
 
16 DONAR COMPTE DE RESOLUCIÓ D’ALCALDIA DELEGACIÓ EN 
REGIDORA DE LA PRESIDÈNCIA CONSELL ASSESSOR DE COMERÇ. EXPT. 
33/07-C 

Es dóna compte al Ple de la Corporació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1194, de data 
25 de juny de 2007, el tenor literal de la qual és: 
 “Vist que, mitjançant Resolució d’aquesta Alcaldia núm. 1102, de data 20 de juny de 
2007, es va delegar en diversos membres de la Corporació la Presidència dels consells 
sectorials del municipi, i que per error no hi constava el Consell Assessor de Comerç de 
Sagunt. 

Atés que, segons preveu l’article 7-a) dels vigents estatuts del referit consell sectorial, 
s’estableix que el president en serà l’alcalde o regidor en qui delegue. 

Atés que, en l’article 131.1 del RD 2568/86, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals (ROF), 
s’estableix que, en tot cas, els consells sectorials, estaran presidits per un membre de la 
Corporació, nomenat i separat lliurement per l’Alcaldia, que actuarà com a enllaç entre 
aquella i el Consell.  

Atés que, de conformitat amb el que disposa l’art. 23.4 de la Llei 7/1985 de 2 d’abril, 
Reguladora de les Bases de Règim Local i els art. 43 i 44 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, l’alcalde pot delegar l’exercici de 
determinades atribucions en els membres de la Junta de Govern Local, sense perjudici de les 
delegacions especials que per a comeses específiques puga realitzar en favor de qualssevol 
regidors. 
 A la vista de tot això exposat, en ús de les atribucions que m’atorga la legislació 
vigent, HE RESOLT: 
 PRIMER: Delegar la Presidència del Consell Assessor de Comerç en la regidora 
delegada de Comerç i Mercats, Sra. Concepción Peláez Ibáñez. 

SEGON: La presidenta tindrà totes les facultats que li atribueixen els estatuts del 
consell sectorial de referència. 
 TERCER: La delegació requerirà, per a ser efectiva, l’acceptació per part de la 
regidora delegada, entenent-se acceptada tàcitament si en el termini de tres dies hàbils 
comptadors des de l’endemà al de la notificació no presenta a l’alcalde una renúncia expressa. 
 SISÉ: Informar el Ple d’aquesta Resolució en la pròxima sessió que celebre. 
 SETÉ: Notificar-la personalment a la persona interessada. 
 HUITÉ: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el Butlletí 
d’Informació Municipal.” 
 

A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament Ple queda assabentat de la Resolució 
transcrita.  
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17 DONAR COMPTE DE RESOLUCIÓ D’ALCALDIA REVOCANT 
DELEGACIÓ COMPETÈNCIES 1999 EN JUNTA DE GOVERN. EXPT. 17/07-C 

Es dóna compte al Ple de la Corporació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1090, de data 
20 de juny de 2007, el tenor literal de la qual és: 
 “Vist que, mitjançant Resolució de l’Alcaldia de data 2 d’agost de 1999 es va establir 
la delegació de competències de l’Alcaldia en l’aleshores Comissió Municipal de Govern com 
a òrgan necessari de l’organització municipal, en virtut del que preveu l’article 21.3 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local (LBRL). 

Vist que aquesta resolució ha continuat vigent fins a hui, en no haver estat revocada ni 
modificada fins ara, en aplicació del que preveu l’article 114.2 del Reial Decret 2.568/1986, 
de 28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim 
Jurídic de les Corporacions Locals (des d’ara ROF); segons el qual les delegacions de 
l’Alcaldia en la Comissió de Govern (ara Junta de Govern Local) “no quedaran revocades pel 
mer fet de produir-se un canvi de la titularitat de l’Alcaldia o en la composició concreta de la 
Comissió de Govern.” 

Vist que, com a conseqüència de l’entrada en vigor de la nova redacció donada a la 
LRBL per la Llei 57/2003 de Modernització del Govern Local, es va dictar Resolució de 
l’Alcaldia de data 8 de gener de 2004 per a la modificació de la denominació de la “Comissió 
de Govern” per la de “Junta de Govern Local”, en el tercer apartat de la part dispositiva de la 
qual es va decidir de forma expressa mantindre el règim competencial atorgat a aquest òrgan 
col·legiat en la citada Resolució d’Alcaldia de data 2 d’agost de 1999, “en tot allò que no 
s’opose, contradiga o resulte incompatible amb la nova regulació jurídica establida”. 
 Vist que, tenint en compte que des de la resolució de delegació de competències han 
transcorregut quasi huit anys, en els quals s’han produït considerables modificacions 
legislatives, es considera oportú revocar-la per a poder adaptar el règim competencial a la 
legislació vigent en l’actualitat, aprofitant el canvi de corporació, tant referent a les 
competències que es delegaran en la Junta de Govern Local, com aquelles que tindran seu, 
també per delegació, en les Regidories delegades. 
 Atés que, segons l’article 13.6 de la Llei 39/1992, de 26 de novembre, de Règim 
Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, la delegació 
de competències serà revocable en qualsevol moment per l’òrgan que l’haja conferit; i que 
serà necessària la seua adopció amb les mateixes formalitats que les exigides per a 
l’atorgament, tal com preveu l’apartat 3 de l’article 114 del ROF. 
 
 A la vista de tot això exposat, en virtut de les atribucions que m’atorga la legislació 
vigent, HE RESOLT: 
 PRIMER: Revocar la Resolució d’Alcaldia de data 2 d’agost de 1999, sobre delegació 
de competències en l’actual Junta de Govern Local, amb efecte des del dia de hui. 

SEGON: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el Butlletí 
d’Informació Municipal. 

TERCER: Informar el Ple d’aquesta Resolució en la pròxima sessió que celebre.” 
 

A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament Ple queda assabentat de la Resolució 
transcrita.  
 
18 DONAR COMPTE DE RESOLUCIÓ D’ALCALDIA DELEGANT FACULTAT 
DE DICTAR ACTES ADMINISTRATIUS QUE AFECTEN TERCERS, EN 
DIVERSOS REGIDORS DELEGATS. EXPT. 19/07-C 

Es dóna compte al Ple de la Corporació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1142, de data 
21 de juny de 2007, el tenor literal de la qual és: 
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 “Vist que mitjançant Resolució de l’Alcaldia de hui, dia 20 de juny de 2007, s’han 
conferit delegacions genèriques a favor de regidors membres de la Junta de Govern Local, en 
virtut del que preveu l’article 23.4 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de 
Règim Local i articles 43 i 44 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual 
s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions 
Locals (ROF). 

Atés que, en l’apartat 3r de l’article 43 del ROF s’estableix que les delegacions 
genèriques “podran abastar tant la facultat de dirigir els serveis corresponents com la de 
gestionar-los en general, inclosa la facultat de resoldre mitjançant actes administratius que 
afecten tercers”.  

Atés que, de conformitat amb el que disposa l’article 44.1 del ROF, totes les 
delegacions a les quals es refereix l’article 43 seran realitzades mitjançant Decret de 
l’Alcaldia, que contindrà l’àmbit dels assumptes a què es refereix la delegació, les facultats 
que es deleguen, així com les condicions específiques d’exercici, en la mesura que es 
concreten o aparten del règim general previst en aquest Reglament. 

 
A la vista de tot això exposat i en virtut de les atribucions que em confereix la 

legislació vigent, HE RESOLT:  
PRIMER: Delegar en el regidor de l’Àrea de Presidència i Govern Interior, Sr. Juan 

Serrano Moreno, la incoació, tramitació i/o facultat de resoldre i/o dictar tots els actes 
administratius que afecten tercers en els següents assumptes: 

- Permisos. 
- Llicències. 
- Subvencions sanitàries i gratificacions previstes en les Normes Reguladores de les 

Relacions Laborals. 
- Assignació del complement de productivitat d’acord amb els criteris establits pel 

Ple de l’Ajuntament. 
- Bestretes reintegrables. 
- Reduccions de jornada. 
- Designació de tribunals per als procediments de selecció de personal. 
- Atribució temporal de funcions. 
- Gratificacions extraordinàries. 
SEGON: Delegar en el regidor de l’Àrea d’Economia i Finances, Sr. Sergio Ramón 

Muniesa Franco, la incoació, tramitació i/o facultat de resoldre i/o dictar tots els actes 
administratius que afecten tercers en els següents assumptes: 

- Actes resolutoris i de tràmit que es dicten en els procediments de liquidació de 
tributs, així com en els procediment d’aprovació de padrons tributaris (GT/09) (GT/219). 

- Resposta de consultes tributàries escrites (GT/08) 
- Actes resolutoris i de tràmit dictats en els següents procediments: 

(GT/07) Procediments de concessió o denegació de beneficis fiscals. • 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 
• 

(GT/06) Procediments de prorrateigs de quota. 
(GT/001) (GT/003/) Procediments de canvis de titularitat. 
(GT/09) Procediment de petició de dades protegides. 
(GT/23) Procediments de verificació de dades. 
(GT/22) Procediments de comprovació limitada. 
(GT/25) Procediment d’inspecció tributària. 
(GT/03) Procediments de rectificació d’autoliquidacions. 
(GT/01) Procediments de devolució d’ingressos indeguts. 
(GT/02) Procediment de devolució per pagament duplicat o excessiu. 
(GT/04) Procediments de rectificació d’errors. 
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• 

• 

(GT/21) Procediments de revocació d’actes d’aplicació dels tributs i 
d’imposició de sancions. 

(GT/20) Procediment genèric de gestió tributària, excepte els actes no 
delegables per disposició legal o reglamentària. 

- (GT/24) Resolucions que es dicten en el procediment sancionador tributari. 
- Tots els actes en aquells procediments que no han de ser objecte de resolució. 

TERCER: Delegar en el regidor de Política Territorial i Sostenibilitat, Sr. Sergio 
Ramón Muniesa Franco, la incoació, tramitació i/o facultat de resoldre i/o dictar tots els actes 
administratius que afecten tercers en els següents assumptes del Departament Urbanisme: 

- Imposició de sancions urbanístiques, així com l’acord d’inici de l’expedient, 
nomenament de secretari i instructor, i qualsevol altre tràmit de caràcter qualificat. 

- Adopció d’ordres d’execució, així com l’acord d’inici de l’expedient, i qualsevol 
altre tràmit de caràcter qualificat. 

- Procediments de declaracions de ruïna. 
- Declaració del deure normal de conservació. 
- Adopció de tot tipus d’acord en els expedients d’ordres d’edificació. 
- Procediments de llicències d’obres menors. 
- Expedició de llicències de primera i segona ocupació i qualsevol altre tràmit de 

caràcter qualificat. 
- Exigència d’avals garantidors d’obligacions urbanístiques. 
- Obertura de períodes d’informació pública d’instruments de gestió urbanística. 
- Concessió de cèdules d’habitabilitat. 
QUART: Delegar en el regidor delegat de Política Territorial i Sostenibilitat, Sr. 

Sergio Ramón Muniesa Franco, la incoació, tramitació i/o facultat de resoldre i/o dictar tots 
els actes administratius que afecten tercers en els expedients d’Activitats emparats en: 

- Llei 3/1989 (pendents) i nova Llei 2/2006 i Llei 4/2003 d’Espectacles, i Decret 
5/2002 d’instal·lacions temporals. 

- Procediments sancionadors relacionats. 
CINQUÉ: Les delegacions requeriran, per a ser efectives, l’acceptació per part dels 

regidors delegats, entenent-se acceptada tàcitament si en el termini de tres dies hàbils 
comptadors des de l’endemà al de la notificació no presenta a l’alcalde una renúncia expressa. 
 SISÉ: Notificar-la personalment a les persones interessades. 

SETÉ: Informar el Ple d’aquesta Resolució en la pròxima sessió que celebre. 
 HUITÉ: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el Butlletí 
d’Informació Municipal.” 
 

A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament Ple queda assabentat de la Resolució 
transcrita.  
 
19 DONAR COMPTE DE RESOLUCIÓ D’ALCALDIA DELEGACIÓ 
PRESIDÈNCIA MESA DE CONTRACTACIÓ CONTRACTES COMPETÈNCIA 
D’AJUNTAMENT. EXPT. 27/07-C 

Es dóna compte al Ple de la Corporació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1145, de data 
22 de juny de 2007, rectificada per resolució núm. 1233 de data 29 de juny de l’actual, la 
redacció de la qual queda de la següent manera: 
 “Atés que el RDL 2/2000, de 16 de juny, que aprova el Text Refós de la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques, estableix en la Disposició Addicional 9ª, que la 
Mesa de Contractació estarà presidida pel president de la Corporació o membre d’aquesta en 
qui delegue. 
 Atés el que disposa l’art. 23. 4 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, i 43 i 44 del RD 2568/1986, de 26 de novembre, que aprova el Reglament 
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d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, en relació a les 
delegacions de l’Alcaldia, 
 

A la vista de tot això exposat, en virtut de les atribucions que em confereix la 
legislació vigent, per la present HE RESOLT: 
 PRIMER: Delegar la presidència de la Mesa de Contractació dels contractes 
competència d’aquest Alcaldia en la regidora delegada de l’Àrea d’Infraestructures, Sra. Mª 
Teresa Peris Azpilicueta, i com suplent el regidor delegat de l’Àrea de Presidència i Govern 
Interior, Sr. Juan Serrano Moreno. 

SEGON: La delegació requerirà per a ser efectiva l’acceptació per part de la regidora 
delegada, entenent-se acceptada tàcitament si en el termini de tres dies hàbils comptadors des 
de l’endemà al de la notificació no presenta a l’alcalde una renúncia expressa. 
 SISÉ: Notificar-la personalment a les persones interessades. 

SETÉ: Informar el Ple d’aquesta Resolució en la pròxima sessió que celebre. 
 HUITÉ: Publicar-la en el Butlletí Oficial de la Província, així com en el Butlletí 
d’Informació Municipal.” 
 

A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament Ple queda assabentat de la Resolució 
transcrita.  
 
20 DONAR COMPTE DE RESOLUCIÓ D’ALCALDIA DELEGACIÓ 
D’ATRIBUCIONS EN JUNTA DE GOVERN LOCAL. EXPT. 31/07-C 

Es dóna compte al Ple de la Corporació de la Resolució d’Alcaldia núm. 1144, de data 
22 de juny de 2007, el tenor literal de la qual és: 

“Vist que la Junta de Govern Local és un òrgan necessari de l’organització municipal 
en aquest Ajuntament segons determina l’article 20.1 b) de la Llei 7/1985 de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local, la competència inicial de la qual ve determinada per 
l’article 23.2 del mateix text legal, en “l’assistència de l’Alcaldia en l’exercici de les seues 
atribucions”, tot això sense perjudici que li delegue l’Alcaldia o altre òrgan municipal o li 
atribuïsquen les lleis. 

Vist que, designats els membres de la Junta de Govern Local i establida la periodicitat 
inicial de les seues sessions per Resolució d’aquesta Alcaldia-Presidència (sense perjudici de 
la periodicitat setmanal que es proposarà al Ple de la corporació), és voluntat d’aquest òrgan 
unipersonal delegar en la Junta de Govern Local determinades atribucions que la Llei em 
confereix i que la legislació vigent estableix com a delegables. 

Atés que les atribucions de l’Alcaldia vénen determinades en l’article 21. 1 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (en la redacció donada per la Llei 
57/2003, de 16 de desembre), en l’article 24 del Reial Decret Legislatiu 781/1986 de 18 
d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de Disposicions Legals vigents en matèria de Règim 
Local i en l’article 41 del Reial Decret 2.568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, a més 
de les normes contingudes en la legislació sectorial. 

Atés que és l’article 21.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, i els articles 43.1 i 2; 44 i 53.2 
i 3 del Reial Decret 2.5668/1986, de 28 de novembre, tots en relació amb el 13 del Llei 
30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del 
Procediment Administratiu Comú, qui determinen les atribucions de l’Alcaldia que poden ser 
objecte de delegació i la forma d’efectuar-la en la Junta de Govern Local. 
 A la vista de tot això exposat, HE RESOLT: 

PRIMER: Delegar en la Junta de Govern Local com a òrgan col·legiat municipal 
necessari les atribucions que a aquesta Alcaldia-Presidència li confereix l’article 21,1, a) de la 
Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (en la redacció donada per la 
Llei 57/2003, de 16 de desembre). 
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Tot això sense perjudici de les delegacions efectuades o que puguen conferir-se per 
via de les resolucions preceptives a favor dels regidors delegats d’àrea, i les funcions que em 
són pròpies. 

Aquesta Alcaldia manté com a pròpies les següents atribucions, bé per raons 
d’organització o per ser indelegables, de conformitat amb l’apartat 3 de l’article 21, de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local: 

a) Dirigir el govern i l’administració municipal 
b) Representar l’Ajuntament (sense perjudici de les delegacions que a aquest efecte 
puguen atorgar-se). 
c) Convocar i presidir les sessions del Ple i de la Junta de Govern Local, decidir els 
empats amb el vot de qualitat. 
d) La superior direcció, inspecció i impuls dels serveis i de les obres municipals. 
i) Dictar bans. 
f) Exercir la direcció superior de tot el personal. 
g) Exercir la direcció de la Policia Municipal. 
h) Resoldre la separació del servei dels funcionaris i l’acomiadament del personal 

laboral. 
i) Acordar la concertació d’operacions de crèdit. 
j) L’exercici de les accions judicials i administratives i la defensa de l’Ajuntament en 

les matèries de la seua competència, fins i tot quan les haguera delegat en un altre 
òrgan, i, en cas d’urgència, en matèries de la competència del Ple, en aquest 
supòsit donant-ne compte en la primera sessió que celebre per a la seua ratificació. 

k) La iniciativa per a proposar al Ple la declaració de lesivitat en matèries de la 
competència de l’Alcaldia. 

l) Adoptar personalment, i sota la seua responsabilitat, en cas de catàstrofe o de 
infortunis públics o risc greu, les mesures necessàries i adequades, amb informació 
immediata al Ple. 

m) La resolució dels expedients sancionadors en matèria de trànsit i seguretat vial, i 
els seus recursos. 

n) Ordenar la publicació, execució (sense perjudici de les delegacions que a aquest 
efecte puguen conferir-se) i fer complir els acords de l’Ajuntament, així com la 
formalització amb la seua signatura de les actuacions municipals que atorguen 
drets o fixen obligacions per al municipi i que porten causa en resolucions, acords, 
contractes, convenis dels seus òrgans de govern i administració. 

o) Les que expressament li atribuïsquen les lleis i aquelles que la legislació de l’Estat 
o la Comunitat Autònoma assignen al municipi i no s’atribuïsquen a altres òrgans 
municipals 

 SEGON: La delegació conferida a la qual es refereix l’apartat anterior, s’entén sense 
perjudici de la facultat d’aquesta Alcaldia de resoldre, en qualsevol moment, assumptes 
concrets de les matèries que són objecte de delegació. 
 TERCER: Publicar aquesta Resolució en el Butlletí Oficial de la Província, així com 
en el Butlletí d’Informació Municipal.” 
 QUART: Notificar-la personalment als membres que integren la Junta de Govern 
Local. 
 CINQUÉ: La delegació tindrà efecte a partir de l’endemà de la sessió constitutiva de 
la Junta de Govern Local, en la qual també s’informarà del seu contingut.” 
 

A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament Ple queda assabentat de la Resolució 
transcrita.  
 
 En aquests moments, el Sr. Aguilar s’absenta momentàniament de la sessió. 
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21 APROVACIÓ COMPOSICIÓ MESA DE CONTRACTACIÓ, COMPETÈNCIA 
DEL PLE. EXPT. 28/07-C 
 Vista la necessitat de constituir la Mesa de Contractació, d’acord amb la nova 
composició de la corporació. 
 Vist que s’ha requerit als portaveus dels partits polítics amb representació en la 
corporació perquè indiquen el regidor titular i suplent del seu grup que haja de representar-los 
en les Meses de Contractació. 
 Atés que l’art. 81.1 del RDL 2/2000, de 16 de juny, que aprova el Text Refós de la 
Llei de Contractes de les Administracions Públiques, disposa que l’òrgan de contractació per 
a l’adjudicació dels contractes per procediment obert o restringit estarà assistit per una Mesa. 
 Atés que, respecte de la seua composició en les corporacions locals, la Disposició 
Addicional 9ª del citat TRLCAP disposa que estarà presidida pel president de la corporació, o 
membre d’aquesta en qui delegue, i en formaran part com a vocals el secretari i l’interventor i 
aquells altres que es designen per l’òrgan de contractació entre funcionaris, personal laboral o 
regidors, sense que el seu nombre, en total, siga inferior a tres, i que actuarà com a secretari 
un funcionari de la corporació. 
 Atés que la Presidència ha estat delegada mitjançant Resolució núm. 1145 de 
l’Alcalde-President de data 22 de juny de 2007 en la regidora delegada de l’Àrea 
d’Infraestructures, Sra. María Teresa Peris Azpilicueta. 
 Atés que, conforme al precepte citat, els vocals seran, a més del secretari i 
l’interventor, els que l’òrgan de contractació designe, trobant-nos que, en l’àmbit municipal, 
conforme als art. 21 i 22 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim 
Local, hi ha dos òrgans de contractació, l’Alcaldia i el Ple, de manera que, ambdós han de 
constituir la seua Mesa, si bé, atés que hi estaran representats tots els grups polítics amb 
representació municipal, s’estableix que la composició de les dues Meses siga la mateixa. 
 Atés que també escau el nomenament de suplents dels membres de la Mesa, ja que, 
segons la Disposició Addicional 6ª del TRLCAP, és d’aplicació supletòria la Llei 30/1992, de 
26 de novembre, de RJAP-PAC, l’art. 24.3 del qual disposa que els vocals designats podran 
ser substituïts en casos d’absència, malaltia o, en general, quan hi haja una causa justificada, 
pels seus suplents, si n’hi ha, i que en aquest cas els portaveus dels diferents partits polítics 
han designat regidor titular i suplent. 
 Atés que la designació dels membres de les Meses es fa amb un caràcter permanent, 
per la qual cosa, segons l’art. 81 del Reglament General de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques, ha de publicar-se en el BOE. 
  
 A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament Ple, per unanimitat, ACORDA: 
 PRIMER: Constituir la Mesa de Contractació per a aquells contractes de competència 
del Ple, d’acord amb la següent composició: 
 * PRESIDENTA: La regidora delegada de l’Àrea d’Infraestructures, Sra. María 
Teresa Peris Azpilicueta, i suplent el regidor delegat de l’Àrea de Presidència i Govern 
Interior, Sr. Juan Serrano Moreno. 
 * VOCALS: 

- Pel PP: Titular: Sra. Mª Teresa Peris Azpilicueta. Suplent: Sr. Sergio Ramón 
Muniesa Franco. 
- Pel PSOE: Titular: Sra. Nuria Hernández Pérez. Suplent: Sra. Gloria I. Calero Albal. 

 - Per SP: Titular: Sr. Raúl Navarro Gómez. Suplent: Sr. Sergio Paz Compañ. 
- Per BLOC: Titular: Sr. J. Francesc Fernández Carrasco. Suplent: Sra. Mª Teresa 
García Muñoz. 
- Per EU: Titular: Sr. Fernando López-Egea López. Suplent: Sr. Francisco Aguilar Gil. 
- L’interventor de fons, Sr. Sergio Pascual Miralles. Suplent: Sra. Rosa García López. 
- El secretari general de la Corporació, Sr. Emilio Olmos Gimeno. Suplent: Sra. Josefa 
Mª Esparducer Mateu. 
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 * SECRETÀRIA: La cap de Secció de Patrimoni i Contractació, o funcionari que la 
substituïsca. 

SEGON: Celebrar sessió ordinària de la Mesa de Contractació amb periodicitat 
quinzenal en el dia i hora que establisca la Presidència. 
 TERCER: Publicar la composició de les Meses de Contractació en el Butlletí Oficial 
de l’Estat. 
 
22 DONAR COMPTE DE RESOLUCIÓ D’ALCALDIA COMPOSICIÓ MESA DE 
CONTRACTACIÓ COMPETÈNCIA DE L’AJUNTAMENT. EXPT. 29/07-C. 
 Es dóna compte al Ple de la Corporació Municipal de la Resolució núm. 1235, de data 
dos de juliol de dos mil set, el tenor literal de la qual és: 

Vista la necessitat de constituir la Mesa de Contractació conforme amb la nova 
composició de la corporació. 
 Vist que s’ha requerit als portaveus dels partits polítics amb representació en la 
corporació perquè indiquen el regidor titular i suplent del seu grup que haja de representar-los 
en les Meses de Contractació. 
 Atés que l’art. 81.1 del RDL 2/2000, de 16 de juny, que aprova el Text Refós de la 
Llei de Contractes de les Administracions Públiques, disposa que l’òrgan de contractació per 
a l’adjudicació dels contractes per procediment obert o restringit estarà assistit per una Mesa. 
 Atés que, respecte de la seua composició en les corporacions locals, la Disposició 
Addicional 9ª del citat TRLCAP disposa que estarà presidida pel president de la corporació, o 
membre d’aquesta en qui delegue, i en formaran part com a vocals el secretari i l’interventor i 
aquells altres que es designen per l’òrgan de contractació entre funcionaris, personal laboral o 
regidors, sense que el seu nombre, en total, siga inferior a tres, i que actuarà com a secretari 
un funcionari de la corporació. 
 Atés que la Presidència ha estat delegada mitjançant Resolució núm. 1145 de 
l’Alcalde-President de data 22 de juny de 2007 en la regidora delegada de l’Àrea 
d’Infraestructures, Sra. María Teresa Peris Azpilicueta. 
 Atés que, conforme al precepte citat, els vocals seran, a més del secretari i 
l’interventor, els que l’òrgan de contractació designe, trobant-nos que, en l’àmbit municipal, 
conforme als art. 21 i 22 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim 
Local, hi ha dos òrgans de contractació, l’Alcaldia i el Ple, de manera que, ambdós han de 
constituir la seua Mesa, si bé, atés que hi estaran representats tots els grups polítics amb 
representació municipal, s’estableix que la composició de les dues Meses siga la mateixa. 
 Atés que també escau el nomenament de suplents dels membres de la Mesa, ja que, 
segons la Disposició Addicional 6ª del TRLCAP, és d’aplicació supletòria la Llei 30/1992, de 
26 de novembre, de RJAP-PAC, l’art. 24.3 del qual disposa que els vocals designats podran 
ser substituïts en casos d’absència, malaltia o, en general, quan hi haja una causa justificada, 
pels seus suplents, si n’hi ha, i que en aquest cas els portaveus dels diferents partits polítics 
han designat regidor titular i suplent. 
 Atés que la designació dels membres de les Meses es fa amb un caràcter permanent, 
per la qual cosa, segons l’art. 81 del Reglament General de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques, ha de publicar-se en el BOE. 
 
 A la vista de tot això exposat, en virtut de les atribucions que em confereix la 
legislació vigent, HE RESOLT:  
 PRIMER: Constituir la Mesa de Contractació per a aquells contractes de competència 
d’aquest Ajuntament, d’acord amb la següent composició: 
 * PRESIDENTA: La regidora delegada de l’Àrea d’Infraestructures, Sra. María 
Teresa Peris Azpilicueta, i suplent el regidor delegat de l’Àrea de Presidència i Govern 
Interior, Sr. Juan Serrano Moreno. 
 * VOCALS: 

 42



- Pel PP: Titular: Sra. Mª Teresa Peris Azpilicueta. Suplent: Sr. Sergio Ramón 
Muniesa Franco. 
- Pel PSOE: Titular: Sra. Nuria Hernández Pérez. Suplent: Sra. Gloria I. Calero Albal. 

 - Per SP: Titular: Sr. Raúl Navarro Gómez. Suplent: Sr. Sergio Paz Compañ. 
- Per BLOC: Titular: Sr. J. Francesc Fernández Carrasco. Suplent: Sra. Mª Teresa 
García Muñoz. 
- Per EU: Titular: Sr. Fernando López-Egea López. Suplent: Sr. Francisco Aguilar Gil. 
- L’interventor de fons, Sr. Sergio Pascual Miralles. Suplent: Sra. Rosa García López. 
- El secretari general de la Corporació, Sr. Emilio Olmos Gimeno. Suplent: Sra. Josefa 
Mª Esparducer Mateu. 

 * SECRETÀRIA: La cap de Secció de Patrimoni i Contractació, o funcionari que la 
substituïsca. 

SEGON: Celebrar sessió ordinària de la Mesa de Contractació amb periodicitat 
quinzenal en el dia i hora que establisca la Presidència. 
 TERCER: Publicar la composició de les Meses de Contractació en el Butlletí Oficial 
de l’Estat.” 

A la vista de tot això exposat, l’Ajuntament Ple queda assabentat de la Resolució 
transcrita.  
 
 En aquests moments el Sr. Aguilar es reincorpora a la sessió. 
 
23 DONAR COMPTE D’ADSCRIPCIÓ REGIDORS EN REPRESENTACIÓ GRUPS 
POLÍTICS, A CONSELL ADMINISTRACIÓ ORGANITZACIÓ ESPECIALITZADA DE 
COMUNICACIÓ I RELACIONS EXTERNES. EXPT. 32/07-C: 
 Atés que en l’article 6 dels estatuts vigents de l’Organització Especialitzada per a la 
Prestació del Servei de Gabinet de Comunicació i Relacions Externes, estableix que la 
composició del seu Consell d’Administració serà la mateixa que la corporació fixe per a les 
Comissions Informatives de l’Ajuntament de Sagunt. 
 Vist que, en aplicació del més estricte criteri de proporcionalitat que exigeix la 
legislació vigent, la composició de les Comissions Informatives Permanents s’ha fixat en nou 
membres, segons la següent distribució: 

• Tres membres del Grup Popular. 
• Dos membres del Grup Socialista. 
• Dos del Grup Segregación Porteña. 
• Un del Grup Bloc Nacionalista Valencià. 
• Un del Grup Esquerra Unida. 
Vist que la Presidència del Consell d’Administració de l’organització que ens ocupa 

fou delegada en el regidor Sr. Juan Serrano Moreno, mitjançant Resolució de l’Alcaldia núm. 
1102, de data 20 de juny de 2007. 

Vist que els portaveus dels diferents grups polítics han presentat escrits en els quals 
designen els seus representants en l’organització especialitzada de referència. 

 
 A la vista de tot això exposat, es dóna compte al Ple de l’adscripció dels representants 
dels grups polítics al Consell d’Administració de l’Organització Especialitzada de 
Comunicació i Relacions Externes, segons el següent detall: 

- Pel Grup Popular: 
• Titulars: Juan Serrano Moreno, José Luis Martí González i Vicente Vayá Pla. 
• Suplents: A. Leonor Murciano Rodríguez, Davinia Bono Pozuelo i Sergio Ramón 

Muniesa Franco. 
- Pel Grup Municipal Socialista: 
• Titulars: José Luis Chover Lara i Gloria I. Calero Albal. 
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• Suplents: Aurora Campayo Duarte i Miguel García Benítez. 
- Pel Grup Municipal Segregación Porteña: 
• Titulars: Pilar Fernández Xirivella i Jaime Emilio Goig Torres. 
• Suplents: Ana Martínez Macián i Sergio Paz Compañ. 
- Pel grup Bloc Nacionalista Valencià: 
• Titular: Mª Teresa García Muñoz. 
• Suplent: Josep Francesc Fernández Carrasco. 
- Pel Grup Municipal d’Esquerra Unida. 
• Titular: Fernando López-Egea López. 
• Suplent: Francisco Aguilar Gil. 

 
24 DONAR COMPTE D’ADSCRIPCIÓ DE REPRESENTANTS GRUPS 
POLÍTICS A COMISSIONS INFORMATIVES PERMANENTS: 
 Vist que s’ha proposat al Ple de la Corporació Municipal l’adopció d’acord pel qual es 
creen les següents Comissions Informatives Permanents: 
 I . Comissió Informativa de Presidència i Govern Interior. 
 II. Comissió d’Economia i Finances i Especial de Comptes. 
 III . Comissió Informativa de Benestar Social. 
 IV. Comissió Informativa de Política Territorial i Sostenibilitat. 

V. Comissió Informativa d’Infraestructures. 
VI. Comissió Informativa de Cultura, Educació i Esport. 

 Vist que, en aplicació del més estricte criteri de proporcionalitat que exigeix la 
legislació vigent, partint que la composició de les Comissions s’ha fixat en nou membres, que 
tots els grups polítics municipals han d’estar representats en totes i cadascuna d’elles, la 
distribució entre els grups polítics municipals que componen la corporació resulta la següent: 

• Tres membres del Grup Popular. 
• Dos membres del Grup Socialista. 
• Dos del Grup Segregación Porteña. 
• Un del Grup Bloc Nacionalista Valencià. 
• Un del Grup Esquerra Unida. 

 Atés que, de conformitat amb el que preveu l’article 125.c) del RD 2568/1986, de 28 
de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic 
de les Corporacions Locals, l’adscripció concreta a cada comissió informativa dels membres 
de la corporació que n’han de formar part en representació de cada grup, es realitzarà 
mitjançant escrit del seu portaveu dirigit a l’Alcalde-President, del qual informarà el Ple, i que 
poden designar un suplent per cada titular. 

Vist que els diversos grups polítics municipals han procedit a través del seu portaveu a 
l’adscripció dels seus membres a cadascuna d’aquestes Comissions Informatives Permanents. 

 
Se sotmet a votació l’esmena presentada per la portaveu del Grup Municipal 

Socialista, per a la modificació dels representants inicialment designats en algunes de les 
comissions informatives, segons el següent detall: 

“- Comissió Informativa de Presidència i Govern Interior: 
 Titulars: Nuria Hernández Pérez i Miguel Chover Lara. 
- Comissió Informativa de Benestar Social: 

Suplents: Nuria Hernández Pérez i Miguel Chover Lara. 
- Comissió Informativa d’Infraestructures: 

Suplents: Nuria Hernández Pérez i Miguel Chover Lara.” 
Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
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 A la vista de tot això exposat, incorporada l’esmena aprovada a la proposta inicial, es 
dóna compte al Ple de l’adscripció dels representants dels grups polítics a les Comissions 
Informatives Permanents, segons el següent detall: 
 I . Comissió Informativa de Presidència i Govern Interior: 

- Pel Grup Municipal Popular:  
• Titulars: A. Leonor Murciano Rodríguez, Juan Serrano Moreno i Concepción 

Peláez Ibáñez. 
• Suplents: Davinia Bono Pozuelo, Sergio R. Muniesa Franco i Vicente Vayá Pla. 

- Pel Grup Municipal Socialista: 
• Titulars: Nuria Hernández Pérez i Miguel Chover Lara. 
• Suplents: Aurora Campayo Duarte i Miguel García Benítez. 

- Pel Grup Municipal Segregación Porteña: 
• Titulars: Jaime Emilio Goig Torres i Raúl Navarro Gómez 
• Suplents: Pilar Fernández Xirivella i Manuel González Sánchez. 

- Pel Grup Municipal Bloc: 
• Titular: Mª Teresa García Muñoz. 
• Suplent: J. Francesc Fernández Carrasco. 

- Pel Grup Municipal Esquerra Unida: 
• Titular: Fernando López-Egea López. 
• Suplent: Francisco Aguilar Gil. 

 II. Comissió d’Economia i Finances i Especial de Comptes: 
- Pel Grup Municipal Popular:  

• Titulars: Sergio R. Muniesa Franco, Juan Serrano Moreno i Mª Teresa Peris 
Azpilicueta. 

• Suplents: Concepción Peláez Ibáñez, A. Leonor Murciano Rodríguez i José Luis 
Martí González. 

- Pel Grup Municipal Socialista: 
• Titulars: Nuria Hernández Pérez i Aurora Campayo Duarte. 
• Suplents: José Luis Chover Lara i Gloria Calero Albal. 

- Pel Grup Municipal Segregación Porteña: 
• Titulars: Pilar Fernández Xirivella i Ana Martínez Macián  
• Suplents: Jaime Emilio Goig Torres i Raúl Navarro Gómez. 

- Pel Grup Municipal BLOC: 
• Titular: J. Francesc Fernández Carrasco. 
• Suplent: Mª Teresa García Muñoz. 

- Pel Grup Municipal Esquerra Unida: 
• Titular: Fernando López-Egea López. 
• Suplent: Francisco Aguilar Gil. 

 III . Comissió Informativa de Benestar Social: 
- Pel Grup Municipal Popular:  

• Titulars: Davinia Bono Pozuelo, A. Leonor Murciano Rodríguez i Vicente Vayá 
Pla. 

• Suplents: Mª Teresa Peris Azpilicueta, José Luis Martí González i Concepción 
Peláez Ibáñez.  

- Pel Grup Municipal Socialista: 
• Titulars: Aurora Campayo Duarte i Miguel García Benítez. 
• Suplents: Nuria Hernández Pérez i Miguel Chover Lara. 

- Pel Grup Municipal Segregación Porteña: 
• Titulars: Raúl Navarro Gómez i Sergio Paz Compañ. 
• Suplents: Ana Martínez Macián i Pilar Fernández Xirivella. 
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- Pel Grup Municipal BLOC: 
• Titular: Mª Teresa García Muñoz. 
• Suplent: J. Francesc Fernández Carrasco. 

- Pel Grup Municipal Esquerra Unida: 
• Titular: Fernando López-Egea López. 
• Suplent: Francisco Aguilar Gil. 

 IV. Comissió Informativa de Política Territorial i Sostenibilitat: 
- Pel Grup Municipal Popular:  

• Titulars: Sergio Ramón Muniesa Franco, Mª Teresa Peris Azpilicueta i Juan 
Serrano Moreno. 

• Suplents: Davinia Bono Pozuelo, Concepción Peláez Ibáñez i José Luis Martí 
González. 

- Pel Grup Municipal Socialista: 
• Titulars: José Luis Chover Lara i Gloria Calero Albal. 
• Suplents: Aurora Campayo Duarte i Miguel García Benítez. 

- Pel Grup Municipal Segregación Porteña: 
• Titulars: Pilar Fernández Xirivella i Manuel González Sánchez. 
• Suplents: Sergio Paz Compañ i Jaime Emilio Goig Torres. 

- Pel Grup Municipal BLOC: 
• Titular: J. Francesc Fernández Carrasco. 
• Suplent: Mª Teresa García Muñoz. 

- Pel Grup Municipal Esquerra Unida: 
• Titular: Francisco Aguilar Gil. 
• Suplent: Fernando López-Egea López. 
V. Comissió Informativa d’Infraestructures: 

- Pel Grup Municipal Popular:  
• Titulars: Mª Teresa Peris Azpilicueta, José Luis Martí González i Concepción 

Peláez Ibáñez. 
• Suplents: Sergio Ramón Muniesa Franco, Juan Serrano Moreno i Vicente Vayá 

Pla. 
- Pel Grup Municipal Socialista: 

• Titulars: José Luis Chover Lara i Gloria Calero Albal. 
• Suplents: Nuria Hernández Pérez i Miguel Chover Lara. 

- Pel Grup Municipal Segregación Porteña: 
• Titulars: Sergio Paz Compañ i Ana Martínez Macián. 
• Suplents: Manuel González Sánchez i Raúl Navarro Gómez. 

- Pel Grup Municipal BLOC: 
• Titular: Mª Teresa García Muñoz. 
• Suplent: J. Francesc Fernández Carrasco. 

- Pel Grup Municipal Esquerra Unida: 
• Titular: Francisco Aguilar Gil. 
• Suplent: Fernando López-Egea López. 
VI. Comissió Informativa de Cultura, Educació i Esport: 

- Pel Grup Municipal Popular:  
• Titulars: Vicente Vayá Pla, Davinia Bono Pozuelo i José Luis Martí González. 
• Suplents: A. Leonor Murciano Rodríguez, Mª Teresa Pérez Azpilicueta i 

Concepción Peláez Ibáñez. 
- Pel Grup Municipal Socialista: 

• Titulars: Miguel García Benítez i Miguel Chover Lara. 
• Suplents: José Luis Chover Lara i Gloria Calero Albal. 
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- Pel Grup Municipal Segregación Porteña: 
• Titulars: Jaime Emilio Goig Torres i Manuel González Sánchez.  
• Suplents: Ana Martínez Macián i Sergio Paz Compañ. 

- Pel Grup Municipal BLOC: 
• Titular: J. Francesc Fernández Carrasco. 
• Suplent: Mª Teresa García Muñoz. 

- Pel Grup Municipal Esquerra Unida: 
• Titular: Francisco Aguilar Gil. 
• Suplent: Fernando López-Egea López. 

 
 
  I sense més assumptes, la Presidència alça la sessió a les 10 hores i 45 minuts, de la 
qual, com a secretari, done fe. 
 
 
ACOMPLIU-HO: L’ALCALDE. 
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